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Bivši delavci Artoservisa Brežice 

Pripravili protestni shod 
Na takšen način so izrazili protest zaradi dolgotraj
nega kršenja njihovih temeljnih pravic, ki jim jih je 

sodišče že priznalo 

Brežice, 18. aprila - Protes
tni shod so pripravili pred vho
dom v svojo bivšo firmo, kjer 
je zaposlenih le še nekaj de
lavcev. Za skoraj osemdeset 
delavcev pa kljub temu, da je 
vsem bivšim zaposlenim so
dišče že priznalo pravice, ki 
jim gredo kot največjim upni
kom, do danes ni nič rešeno. 

V razreševanje zapletene si
tuacije so se že pred dobrim le
tom vključili delavci UNZ, s pro
blemom so seznanili Družbeno 
pravobranilstvo RS, čakajo na 
revizijo Agencije za plačilni pro
met, vendar se položaj kljub 
vključitvi vseh omenjenih zuna

njih institucij v razreševanje ni 
spremenil in je vsak dan slabši. 

Na osnovi opravljenih razgo
vorov so zbrani ugotovili, da je 
ureditev razmer v podjetju Avto-
servis Brežice d.o.o. možno le 
preko uvedbe stečajnega po
stopka, predlagatelj pa naj bi 
bila občina Brežice. V ta namen 
se bodo člani iniciativnega od
bora še ta teden sestali z župa
nom Jožetom Avšičem in mu 
predlagali, da problem uvrsti na 
dnevni red naslednje seje, kjer 
naj bi člani občinskega sveta in 
nato tudi občinska uprava 
podprli njihov predlog. 

Na koncu so delavci zagotovi-

Največ kritik na svoje delovanje v podjetju so slišali člani uprav
nega odbora Marjan Papac, Milena Smrtnik, Rudi Žižek in Anton 
Kolar, ki da so, vsaj po očitkih sodeč, delovali v škodo bivšemu 

podjetju Avtoservis Brežice 

li, da se bodo 21. aprila ponovno 
v polnem številu zbrali pred svo
jim bivšim podjetjem, kjer bodo, 
v to so povsem prepričani, pre
prečili rubež premičnin zaradi 

terjatev do podjetja, saj kupna 
pogodba, v kateri je predvidena 
rešitev za vse bivše zaposlene, 
v nobenem delu ni spoštovana, 
(dama) 

zbor 
delavcev Rudnika Senovo 

Senovo, 12. aprila - Hitrost, 
nejasnosti in posledice dolo
čanja presežnih delavcev so 
bile vzrok za sklic izrednega 
zbora delavcev Rudnika Seno
vo. Enajstega aprila je namreč 
DS RRPS sprejel številke in 
sklep, s katerimi nalaga vod
stvenim delavcem zapirajočih 
se rudnikov, da linearno 
zmanjšajo zaposlenost za eno 
tretjino. Za Rudnik Senovo to 
pomeni 105 delavcev na čaka
nju. Zbora sta se udeležila 
Franc Dolar, predsednik sindi
kata energetike, ter Danilo Si-
ter, župan občine Krško. 

Na zboru so protestirali, ker 
se njihovi problemi kljub spreje
temu zakonu ne rešujejo v skla
du z zakonom in dogovorjeno 
dinamiko zapiranja. V nasprotju 
z zakonom močno kasni ustano
vitev novega podjetja; še sedaj 
ne vedo, kaj je s socialnim pro
gramom. Informacije so nejasne 
in zelo nasprotujoče. Zahtevajo, 
da jim najprej povedo, kakšen 
bo pristop k reševanju socialnih 
problemo. Dali so nekaj predlo
gov (upokojevanje po "Titovem" 
zakonu iz leta '69, upokojevanje 

delovnih invalidov, odpravnine 
in način reševanja preostalih de
lavcev), na katere niso dobili us
treznih odgovorov. Delavci Rud
nika Senovo hočejo dobiti odgo
vor pred določanjem ljudi, ki 
bodo odšli na čakanje. Hočejo 
vedeti, kaj se bo zgodilo po kon
cu čakanja, kaj bo ponujena al
ternativa čakajočim. Za razjasni
tev tega je potrebno sprejeti so
cialni program. V tej zahtevi sta 
jih podprla oba gosta. 

Sklenili so, da zbor prekinejo 
in dajo odgovornim čas za pri
pravo zahtevanih odgovorov. V 
naslednjem tednu želijo imeti 
odgovore, do takrat pa ne bodo 
pripravljali, še manj pa objavljali, 
nobenih spiskov. (Toni) 

Tr^Jka razkrinkana 
Kot kaže, so trije mladeniči v Krškem in drugod 

kradli po naročilu 

f lMl KRŠKO 
CKŽ23 

kratkoročna posojila 
posredovanje pri prodaji 
in nakupu nepremičnine 

Tel.: 0608/21 522 
Tel.+Fax.: 0608/22 906 

068/321 225 

Del ukradenih predmetov, razstavljenih na UNZ Krško 

Vlado Kevo rekordnih 71,lo 
Član AK Fit Brežice Vlado Kevo je na otvoritvenem atlet

skem mitingu AK IBL Olimpije na stadionu v Šiški popravil 
lasten državni rekord v metu kladiva. Z 71,16 metra je za 
3,78 metra izboljšal svojo prejšnjo rekordno znamko. 

Rezultat preko 71 metrov daje optimizem za uresničitev nor
me za nastop na SP v Gdteborgu. Upamo, da mu bo to ob 
pomoči trenerja Marjana Ogorevca tudi uspelo. 

Več o nastopih brežiških atletov pa prihodnjič. (Galex) 

01» krajevnem prazniku Zdol 
V nedeljo, 23. aprila, bo na Zdoiah potekalo jurjevanje. 

Program se bo začel ob 5. uri zjutraj s kurjenjem kresa in 
cvrtjem, nadaljevali pa bodo z zabavnim programom, živo 
glasbo od 10. ure dalje in zabavnimi tekmovanji med vasmi 
in tudi med obiskovalci. Vabljeni! 

Krško, 17. aprila - Trojka 
A.A., D.M. in F.A. je uspešno 
vlamljala v privatne domove, 
brežiško in koprivniško 
osnovno šolo, avtomobile, 
trgovine in gostinske lokale, 
ukradli pa so tudi R 5, katere
ga lastnik je bil AMD Krško, in 
ga po kosih poceni prodali. 

Policisti so uspeli dobiti pri
bližno osemdeset odstotkov 
ukradenega blaga, med katerim 
je največ televizijskih sprejemni
kov, videorekorderjev, telefon
skih aparatov, telefaksov, sinte-
zajzerjev in radiokasetofonov, 
en fotokopirni stroj, gospodinj
ski aparati, igrače, cigarete, pija
če in razni drugi predmeti. 

Zbirka se zdi zajetna in boga
ta. Vrednost ukradenega blaga 
ocenjujejo na več kot 5 milijonov 
slovenskih tolarjev, saj je trojka 
na svojih vlomilskih pohodih uni
čevala tudi imovino okradenih. 
Veliko znamenj kaže, da so 
kradli po naročilu, saj so poleg 
omenjene trojice policisti ovadili 

še vsaj deset ljudi, ki so v "po
slu" sodelovali tako, da so robo 
kupovali in plačevali po smešno 
nizkih cenah, (dama) 
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Rašomon je zgodba o umoru, ki ga vrsta posameznikov (nak
nadno) razlaga. Vsaka razlaga je seveda povsem različna od vseh 
ostalih. Rašomon je nauk o različnih percepcijah, ki nam ga je 
- brucom takratne FSPN - profesor Južnič najprej vtepel v buče: 
"Dokončne in ene same resnice ni. Vse je stvar izhodišč, stališč, 
interesov in interpretacije!" Rašomon je očitno tudi slovenska 
država. 

Vrsta priznanih avtorjev nam na vse kriplje dopoveduje, da se 
po demokratizaciji nismo prelevili v demokracijo severnjaškega 
tipa, ampak smo postali živa kopija Bizanca. Slovenija je polna 
spletk, zakulisnih iger velikih šefov - in njihovih klanpv. Srhljivo 
je spoznanje, da lahko vsakdo (očitno) trguje s čimer koli. Važno 
je le, da je član prave skupine, pa se mu ni treba bati nikogar. 
Tako postane resnica najbolj potrošno blago, ki lahko zelo hitro 
zastara. Zakaj sem dobil tak občutek? Doslej si je o udeležbi v 
trgovini z orožjem mislil vsak svoje. Janša je prepričeval o tem, 
da so vsi pokvarjeni, da je on edini neoporečen in da je bil zato 
"odleten", Bavčar pa je s svojo dostojanstveno držo zelo preprič
ljivo dajal vtis, da se mu o teh rečeh sploh .ne splača prepirati. 
Sedaj sta zaradi orožja na ljubljanskem letališču ovadena oba. 

Pustimo Slovenijo in si oglejmo Posavje. Poslanec iz Posavja, 
ki bi se rad na seji državnozborskega odbora zavzel za tukajšnje 
ceste, se pod srepim pogledom vodilne osebnosti iz svoje stranke 
kar raztopi. Posavske ceste mu postanejo v hipu deveta briga. 
Podjetja v Posavju so se po volitvah '91 kar sesedala. Pustimo 
Videm, o katerem so nas nekako uspeli prepričati, da je moral 
potoniti. Ni jasno le še, ali je bil to interes samo zunanjih konku
rentov v Avstriji in Skandinaviji ali pa je imela od tega korist tudi 
kaka skupina pri nas. Sopovcem je čedalje manj jasno, kako da 
ni bilo možno rešiti pred stečajem njihovega nekoč mogočnega 
podjetja, če gre sedaj njihova palača v Ljubljani skoraj za med. 
Tako je imenitna, da se niti tujcem ne zdi za malo in so si eno 
njeno nadstropje nžlmenili za diplomatsko predstavništvo. Prav 
zanimivo bi bilo slišati, koliko bo zanj iztržil prodajalec in s kakšnim 
delom tega denarja bi lahko rešili SOP. Kdo je opravil umazani 
del posla pri potapljanju, za kakšno plačilo in v čigavo korist? 
Podjetja počasi padajo, ne le v Posavju. 

Ali pada tudi policija - na finto? In na čigavo? Zakaj po akciji 
specialcev na Koroškem policijski minister v svojih izjavah deluje, 
kot da ima zvezane roke in kot da ne sme ničesar reči?! Je to 
le dobra taktika človeka, ki noče razkriti akcije, ki bo končno 
prinesla pomemben uspeh? Človek sicer sploh ne deluje kot 
nesposoben. Ali pa le drži, kar piše Žarko Hojnik (sobotna priloga 
Dela), in policija več ne zaupa policiji? 

Če se vrnemo k Rašomonu in fakulteti: kot bodoče intelektualce 
so nas učili, da moramo vedno dvomiti o vsem, da moramo 

snenehno raziskovati in zbirati nove podatke, dejstva, spoznanja. 
Zato se mi nekako še vedno zdi možno, da bo demokracija 
zmagala tudi v Sloveniji. Če ne drugače, pa zato, ker si konkurenti 
ostro gledajo pod prste in ker kart praviloma ni možno tako 
razdeliti, da bi bili vsi zadovoljni. Priznavam, da mora dvomiti 
tudi policija - vase in v vse okrog sebe. A verjamem tudi, da če 
je policija kolikor toliko policijska, potem domače ljudi toliko 
pozna, da ve vsaj to, kateri niso vpleteni v umazane posle. In 
ponavljam, kar sem že nekoč zapisal: pošteni občani morajo 
ostati pred policijo varni - tudi če jih racija zajame v bifeju. Sicer 
nam od vsega ne bo ostalo nič: vsi bomo skrbeli za dobro 
Slovenije in Slovencev, obojim pa bo šlo čedalje slabše, (ika) 



d DRUGA STRAN NAŠ GLAS 15, 20. APRILA 1995 J 
Na podlagi določil 93. in 94. člena Stanovanjskega zakona (Uradni 
list RS, št. 18/91 in 21/94) in 26. člena statuta družbe v zasebni lastnini 
"IR" inženiring d.o.o. Krško je skupščina družbe na 7. redni seji dneV 
14.4.1995 sprejela naslednji 

v PRAVILNIK 
O ODDAJANJU 

NEPROFITNIH STANOVANJ 
V NAJEM 

I. SPLOŠNE DOLOČBE 
1. člen 

S tem pravilnikom se določa upravičence za pridobitev neprofitnega sta
novanja v najem ter postopek, po katerem neprofitna stanovanjska orga
nizacija "IR" INŽENIRING D.O.O. KRŠKO (^nadaljnjem besedilu: NSO) 
oddaja neprofitna stanovanja v najem. r 

II. UPRAVIČENCI ZA PRIDOBITEV NEPROFITNEGA STANOVANJA V 
NAJEM 

2. člen 
Upravičenci za pridobitev neprofitnega stanovanja v najem so državljani 
Republike Slovenije, ki imajo stalno prebivališče na območju delovanja 
NSO, katerih mesečni dohodki na družinskega člana se v letu dni pred 
razpisom za dodeljevanje neprofitnih stanovanj gibljejo nad mejo, ki jih 
izloči iz kroga upravičencev do dodelitve socialnega stanovanja v najem 
po 100. členu Stanovanjskega zakona (Ur.l.RS, št. 18/91) ter 26. člena 
Zakona o socialnem varstvu (Ur.I. RS, št. 54/92), ne presega pa nasled
njega merila: 

Skupni dohodek družine, preračunan na 
družinskega člana, ne sme presegati 

spodaj navedenega odstotka nad povprečno 
Število članov netoplačo v državi (v letu dni pred 
gospodinjstva razpisom) 

1 80 % 
2 50 % 
3 20 % 
4 5 % 
5 in več največ do povprečne plače v državi 

(oz. 0 %) 
Upravičenci za pridobitev neprofitnega stanovanja v najem so tudi držav
ljani, ki so upravičeni do dodelitve socialnega stanovanja v najem, če 
imajo zagotovljeno pomoč pri uporabi stanovanja skladno s predpisi, ki 
urejajo socialnovarstvene pravice in če je občina zagotovila NSO dodatne 
stimulacije, predvidene v 95. členu stanovanjskega zakona. 

III. OBLIKOVANJE PREDNOSTNE LISTE ZA ODDAJO NEPROFITNIH 
STANOVANJ V NAJEM 

3. člen 
Za oddajo neprofitnih stanovanj v najem objavi NSO razpis v časopisu 
Naš glas, po potrebi pa tudi v drugih sredstvih javnega obveščanja. 

4. člen 
Razpis za oddajo neprofitnih stanovanj v najem mora določati zlasti: 
1. pogoje, ki jih morajo izpolnjevati upravičenci do pridobitve neprofitnega 

stanovanja v najem; 
2. podatke, ki jih morajo udeleženci razpisa navesti v vlogi; 
3. dokumentacijo, ki jo morajo udeleženci razpisa priložiti vlogi; 
4. število neprofitnih stanovanj in datum, ko bodo neprofitna stanovanja, 

ki so predmet razpisa, upravičencem predvidoma oddana v najem; 
5. rok za vročitev vlog in objavo izidov razpisa; 
6. višino neprofitne najemnine. 

5. člen 
Na razpisu za oddajo neprofitnih stanovanj v najem ne morejo sodelovati 
prejšnji imetniki stanovanjske pravice, ki so odkupili stanovanje skladno 

! z določbami stanovanjskega zakona o privatizaciji stanovanj oziroma so 
pravico do odkupa stanovanja prenesli na ožje družinske člane, niti držav
ljani, ki so lastniki primernega stanovanja oziroma stanovanjske hiše. 
Določilo prvega odstavka tega člena se ne uporablja v primeru, da je 
stanovanje, ki ga je imetnik stanovanjske pravice odkupil po določilih 
stanovanjskega zakona o privatizaciji zase oz. svojo družino, neprimerno 
in svoje stanovanje odda v neomejeno upravljanje NSO za najmanj 25 
let, pri čemer se mu najemnina za novo stanovanje določi tako, da se 
mu zmanjša za višino najemnine izračunano po Pravilniku o merilih in 
načinu za ugotavljanje vrednosti stanovanj in stanovanjskih hiš ter sistema 
točkovanja (Ur.l. SRS 25/81). 
Na razpisu za oddajo neprofitnih stanovanj v najem ne morejo sodelovati 
niti tisti, ki jim je bilo v času uveljavitve stanovanjskega zakona že dodeljeno 
družbeno stanovanje, vsled krivdnih razlogov pa so s sklepom sodišča 
stanovanjsko pravico izgubili. 

6. člen 
NSO prouči utemeljenost vlog, pri čemer opravi in dokumentira poizvedbe 
pri pristojnih organih, organizacijah in posameznikih, pomembne za obli
kovanje prednostnega reda za oddajo neprofitnih stanovanj v najem. 
O morebitni potrebi za dopolnitev nepopolnih vlog oziroma manjkajoče 
dokumentacije NSO obvesti udeležence razpisa in jim določi rok za do
polnitev vloge oziroma manjkajoče dokumentacije. 
Vloge, ki jh udeleženci razpisa ne dopolnijo v predpisanem roku, se ne 
upoštevajo. Dokler predpisani rok za dopolnitev vlog ne preteče, ni mo
goče sestaviti prednostnega reda iz 1. odstavka tega člena. 

7. člen 
Pri proučitvi vseh okoliščin, pomembnih za uvrstitev in razvrstitev udele
žencev razpisa na prednostni red za oddajo neprofitnih stanovanj v najem, 
uporablja NSO za komisijsko ocenitev stanovanjskih razmer, v katerih živi 
udeleženec razpisa in njegovi ožji družinski člani, naslednji obrazec za 
oceno stanovanjskih razmer: 

OBRAZEC ZA OCENO STANOVANJSKIH RAZMER 
1. Stanovanjski status: 
1.1. 

1.2. 

1.3. 

udeleženec razpisa, ki je brez 
stanovanja 
udeleženec razpisa z najmanj tretjino 
delovne dobe, ki je brez stanovanja 
udeleženec razpisa, ki je podnajemnik 

1.4. udeleženec razpisa z najmanj tretjino 
delovne dobe, ki je podnajemnik 

1.5. udeleženec razpisa stanuje v samskem domu 
1.6. udeleženec razpisa stanuje pri starših 

ali sorodnikih 
2. Kvaliteta bivanja 
2.1. bivanje v neprimernem stanovanju 
3. Utesnjenost v stanovanju 
3.1. do 4 m2 na družinskega člana 
3.2. od 5 m2 do 8 m2 na družinskega člana 
3.3. od 9 m2 do 12 m2 na družinskega člana 
4. Arhitektonske ovire 
4.1. gibalno ovirana oseba 
5. Mlada družina, mladi 
5.1. starost družine do 30 let 

150 točk 

30 točk 
140 točk 

30 točk 
130 točk 

120 točk 

60 točk 

60 točk 
30 točk 
20 točk 

50 točk 

60 točk 
30 točk 

60 točk 
60 točk 

60 točk 

5.2. starost udeleženca razpisa do 30 let 
6. Družina z večjim številom otrok 
6.1. najmanj dva mladoletna otroka 
6.2. za vsakega nadaljnjega otroka 
7. Invalidnost 
7.1. invalidnost 
8. Družina z manjšim številom zaposlenih 
8.1. po zaposlenem v družini 40 točk 
9. Izobrazba 
Vloga udeleženca razpisa in njegovega zakonca se glede na njegovo 
strokovno izobrazbo točkuje: 
9.1. doktorat ali magisterij 100 točk 
9.2. visoka izobrazba 80 točk 
9.3. višja izobrazba 60 točk 
9.4. srednja izobrazba 40 točk 

10. Lastna udeležba 
V kolikor zagotovi udeleženec razpisa lastno udeležbo za financiranje 
izgradnje neprofitnih stanovanj, se mu 
10.1. za vsak dosežen odstotek lastne udeležbe 25 točk 

Lastno udeležbo je dolžan vplačati v osmih dneh po objavi prioritetne 
liste, sicer se mu točke iz tega naslova brišejo in se s tem korigira uvrstitev 
na prioritetni listi. NSO mora v razpisu navesti vrednost m2 stanovanja. 
V primeru, da upravičenec vplača lastno udeležbo, se mu za čas 25 let 
najemnina zniža za toliko odstotkov, kolikor odstotkov vrednosti stanova
nja znaša njegova udeležba. 

8. člen 
Kadar se na prednostni red za oddajo neprofitnih stanovani v najem 
uvrstilo udeleženci razpisa z enakim številom točk. imajo prednost pri 
razvrstitvi na prednostni red udeleženci razpisa, pri katerih predstavlja 
višina neprofitne najemnine manjši delež v družinskem dohodku. 

9. člen 
NSO na podlagi kriterijev iz 2., 6. in 7. člena določi seznam upravičencev 
za oddajo neprofitnih stanovanj v najem in ga javno objavi na enak način 
kot razpis. 

10. člen 
Udeleženec razpisa se lahko pritoži v roku osem dni po prejemu poštno 
priporočenega obvestila NSO o izločitvi oziroma uvrstitvi in razvrsti na 
prednostno listo na skupščino NSO. 
Zoper sklep skupščine odloča v primeru spora sodišče v pravdnem po
stopku. 
Postopek pred sodiščem sproži udeleženec razpisa v 8 dneh po preiemu 
poštno priporočenega obvestila NSO o zavrnitvi pritožbe. Sprožitev po
stopka pred sodiščem ne zadrži izvršitve prioritetne liste. 

IV. DODELJEVANJE NEPROFITNEGA STANOVANJA V NAJEM 
11. člen 

Sklep o oddaji neprofitnega stanovanja v najem izda direktor NSO. ki je 
obenem tudi podpisnik najemne pogodbe za uporabo neprofitnega stano
vanja. Najemna pogodba za uporabo neprofitnih stanovanj se sklepa za 
nedoločen čas, razen v primerih dodelitve stanovanja v najem po 13. 
členu tega pravilnika. 

V. ZAMENJAVE NEPROFITNIH STANOVANJ 
12. člen 

NSO lahko omogoča menjave stanovanj in pri tem zlasti upošteva spre
menjene potrebe najemnikov neprofitnih stanovani po primerni stanovanj
ski površini ter njihove usklajene interese. 

VI. PREHODNE IN KONČNE DOLOČBE 
13. člen 

Izpraznjena neprofitna stanovanja se smejo dodeliti v najem samoupravi-
čencem do pridobitve neprofitnega stanovanja, razen kadar NSO začasno 
nima evidentiranih potreb po neprofitnih stanovanjih, kar dokaže z neuspe
šnim Javnim razpisom. 
V takem primeru lahko NSO neprofitno stanovanje začasno odda v najem 
tudi zaradi pridobivanja profita. lahko pa tudi za službene potrebe ali pa 
za oddajo socialnim upravičencem v občini, če občina zagotovi NSO 
dodatno stimulacijo skladno s 95. členom stanovanjskega zakona. 

14. člen 
Do uveljevitve pravilnika o kategorizaciji stanovanj, stanovanjskih hiš in 
sosedstev se za neprimerno stanovanje šteje stanovanje, ovrednoteno z 
največ 110 točkami po Pravilniku o merilih in načinu za ugotavljenje 
vrednosti stanovanj in stanovaniskih hiš ter sistema točkovanja (Ur.l. SRS 
št. 25/81). 
V primeru, da udeleženec razpisa prebiva sam oz. z družino v prostorih 
ali stanovanjih, ki niso točkovana skladno s pravilnikom iz prvega odstavka 
tega člena, je odločitev o neprimernosti stanovanja v pristojnosti NSO. 

15. člen 
Ta pravilnik začne veljati dan po objavi v časopisu Naš glas. 

Predsednica skupščine 
Mira Resnik 

2 lojtf« o 
Predprodaja vstopnic: 

° * okence 

DVORANA KULTURNEGA DOMA 
KRŠKO 

Petek. 21. oprilo 1995 
prva predstavo ob I 7°° 

drugo predstavo ob 20!0 

> Kulturni dom Krško 
> Recepcija hotela Sremič 
> Uredništvo radia v Brežicah 

Generalni pokrovitelj: 

Nakupovalni center 

(Bjlš 
Tovarniška 1 0 , Brežice 

mm 
NAŠ GLAS - Časopis za Posavje in okolico. Izdaja IR inženiring, Krško - Odgovorni urednik: Ivan Kastelic - Naslov uredništva: Naš glas, CKŽ 23, 68270 Krško -
Telefon/telefax: 0608/21-868, telefon: 0608/22-791 - Grafična priprava in tisk: Papiroti - vse iz papirja Krško, d.o.o. - Rokopisov in fotografij ne vračamo, pisem bralcev 
ne lektoriramo, pridržujemo si pravico do krajšanja - Naš glas izhaja vsako sredo, zadnji rok za oddajo nujnih obvestil je ponedeljek do 10. ure - Naš glas plačuje davek 
od prometa proizvodov po stopnji 5% - Cena posamezne številke 100 tolarjev, za naročnike 80 tolarjev - OGLASI: 1 cm v koloni za ekonomske oglase 1.300 tolarjev, 
na prvi strani 100% in na zadnji strani 80% dražje; razpisi, licitacije ipd. 1.600 tolarjev. Za naročnike mali oglas brezplačen, za nenaročnike do deset besed 1.100 tolarjev, 
vsaka nadaljnja beseda 100 tolarjev. Cene veljajo od 1.4.1995. 
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Državljani se bodo morali 
obračati na občinske izpostave 

- popravek 
V štirinajsti številki Našega glasa 

je bil na tretji strani, v rubriki "Iz 
naših občin", objavljen članek 
"Državljani se bodo morali obrača
ti na občinske izpostave", v kate
rem so navedbe, ki niso v soglasju 
z dejansko organizacijo in delov
nim področjem Uprave za obram
bo Krško in njenih izpostav v 
Krškem, Brežicah in Sevnici. 

Da bi ne prihajalo do izkrivljene po
dobe organiziranja Ministrstva za 
obrambo in uprav kot notranjih orga
nizacijskih enot, želim, da objavite 
popravek posameznih trditev iz na
vedenega članka. 

Nikakor ne držijo zapisane besede, 
da "nima smisla, da bi se ljudje na 
upravo, torej name, obračali s kakr
šnimi koli vprašanji. Naš stik pote
ka..." 

Občani se na Upravo za obrambo 
obračajo v vseh primerih, ko njene 
izpostave ne morejo nuditi ustreznih 
odgovorov in rešitev, še posebej pa 
v primerih različnih postopkov v zvezi 
z nepremičninami, ki so prešle v pre
moženje Republike Slovenije, na 
podlagi sklepa Vlade RS pa z njimi 
upravlja Ministrstvo za obrambo. 

Da so "dosedanji štabi civilne zaš
čite delovali v sklopu dosedanjih se
kretariatov za obrambo", je napačna 
interpretacija besed, saj so bili občin
ski štabi za CZ ustanovljeni s sklepi 
izvršnih svetov občin in so bili za svo
je delo le-tem tudi neposredno odgo
vorni. 

Prav tako je vsebinsko zgrešen 
stavek, ki govori, da so "dosedanji 
delavci Ministrstva za obrambo za
dolženi za področje zaščite in reševa
nja, sedaj v izpostavah in opravljajo 
večinoma druga dela". 

Poudariti je potrebno, da izpostave 
Uprave za obrambo še vedno oprav-
tjajo deta in naloge področja zaščite 
in reševanja in sicer: 
- vodenje zbirk podatkov, 
— nudenje pomoči občinam pri izde
lavi ocen in načrtov zaščite in reševa
nja. 

- pripravljanje organov, služb in enot 
civilne zaščite, 
- izvajanj<""zaščitnih ukrepov. 

Delavci, ki ta dela opravljajo niso 
bili "dosedanji delavci Ministrstva za 
obrambo", ampak so to postali s 
1.1.1995, ne opravljajo pa drugih del, 
razen v kolikor niso prerazporejeni 
na druge dolžnosti znotraj Uprave za 
obrambo. 

"Delo v štabih je volontersko, če
prav ljudi vanje razporejajo po siste
mu civilnih zadolžitev." 

Delo v štabih in vseh drugih struk
turah civilne zaščite je volontersko 
prav zaradi razporejanja, ki ga opravi 
upravni organ, pristojen za obrambne 
zadeve oz. za varstvo pred naravnimi 
in drugimi nesrečami, kajti državljan 
RS je obveznik Civilne zaščite, če ni 
razporejen k opravljanju vojaške dol
žnosti ali k opravljanju delovne dol
žnosti pod pogoji, določenimi s pred
pisi. Štabi za civilno zaščito se orga
nizirajo za strokovno pomoč pri vo
denju ter za opravljanje drugih opera
tivno - strokovnih nalog zaščite, re
ševanja in pomoči. 

Za boljše razumevanje vloge Upra
ve za obrambo in njenih izpostav 
predstavljam upravne in strokovne 
naloge iz: 
a) Področja zaščite in reševanja 
- izdelava ocen ogroženosti, 
- izdelava načrtov zaščite in reševa
nja, 
- organiziranje, pripravljanje regijskih 
enot in služb CZ, 
- organiziranje drugih sil za zaščito 
in reševanje ter pomoč, 
b) Področja civilne obrambe 
- usklajevanje in nudenje strokovne 
pomoči upravnim enotam, občinam 
in podjetjem, 
c) Področje vojaških zadev 
- usklajevanje možnosti in potreo 
med Slovensko vojsko in izpostava
mi. 
d) Področja telekomunikacij 
- zagotavljanje delovanja sistema 
upravnih zvez itd. 

Damjan LAH 
v.d. načelnik 

Župan najavlja 
cestni k r izn i plan 

Bohor, 13. aprila - Na razgo
voru o vzdrževanju in urejanju 
cest v KS Senovo je župan Da
nilo Siter najavil izdelavo kri
znega plana, s katerim naj bi 
prebrodili porazno finančno 
situacijo, ki je posledica lan
skoletne prevelike porabe 
"cestnega denarja". Seveda ni 
omenil, kolikšen je ta dolg in 
kdo ga je naredil. Povedal pa 
je, da v bodoče ne bo več mo
goče podceniti stroške iz
gradnje ali posodobitve cest, 
na koncu pa predložiti v plači
lo tudi nekajkrat višje zneske 
od predvidenih. Na tak način 
je marsikatera cesta prišla v 
plan, logično pa je, da je na 
koncu vedno zmanjkalo de
narja. 

Danilo Siter: "Krizni plan te
melji na posebnem sistemu toč

kovanja cest, ob upoštevanju 
kriterijev, kot so: število KM, fre
kvenca uporabe, dosedanja vla
ganja in pripravljenost krajanov, 
da s prevozi in delom zmanjšu
jejo nastajajoče stroške. Predvi
dena je fazna izgradnja, kar po
meni, da se v enem posegu 
opravi morebiten izkop trase in 
navozi nosilna plast gramoza. 
Potem se nekaj let navoz utrjuje 
in minimalno vzdržuje. V tem 
času se dela na drugih trasah. 
Ko cesta zopet pride na vrsto, 
se opravijo drugi posegi, vse do 
končnega asfaltiranja". 

Upajmo, da ne bo v tem kri
znem polanu prevladujoč kriterij 
frekvenca, saj se lahko bojimo, 
da nekatera območja ali najbolj 
oddaljene kmetije ne bodo nikoli 
prišli na vrsto. (Toni) 

® SUVITA« 
TRGOVINA NA KRIŽIŠČU 

UL. BRATOV MILAVCEV 109 

Nudimo vam širok izbor sadja in zelenjave po 
ugodnih cenah in ostalo živilsko blago. Pri večjih 
nakupih sadja in zelenjave količinski popust. 
Pridite in se prepričajte sami o ugodnih cenah 
in prijazni postrežbi. 

Del. čas. od 7. do 19. 
sobota od 7. do 12. ure 

Mar na tribuna 

Država, izgnanci, odškodnina 
Javne tribune na temo "Kaj lahko država Slovenija ponudi svojim izgnancem kot odškodnino", se je 

udeležil tudi vodja poslanske skupine ZL, Miran Potrč 

Brežice, aprila - Po mnenju 
Mirana Potrča je predlagani 
Zakon o žrtvah vojnega nasilja 
primeren in dobro pripravljen, 
je pred drugo obravnavo, 
sprejet pa naj bi bil do 15. ma
ja. Do takrat lahko s predlogi 
zakon še dogradijo, zajemal in 
obravnaval pa bo izgnance, 
delovne intemirance, taboriš
čnike in druge kategorije, ki 
so vključene v ta zakon, vsem 
pa naj bi se priznala pokojnin
ska doba in polno zdravstveno 
varstvo. 

Takšnemu zakonu naj ne bi v 
Državnem zboru nihče naspro
toval. Postavlja pa se vprašanje, 
kaj je z Zakonom o žrtvah komu
nističnega nasilja, ki jih je nepri
merno več, kar potrjujejo najno
vejši podatki, ki pa še vedno 
niso dokončni. Kot je znano, so 
takšne žrtve tudi med izgnanci. 
Res je, da del parlamentarne 
opozicije nasprotuje sprejetju 
Zakona o žrtvah vojnega nasilja, 
preden bi obravnavali in sprejeli 
tudi Zakon o žrtvah komunistič

nega nasilja ali Zakon o popravi 
krivic. Kot kaže, v DZ ni želje ne 
volje, da bi zadeve, ki se vlečejo 
že pol stoletja, pravično uredili. 

Slišati je bilo zahteve, da mora 
slovenska vlada od nemške 
države zahtevati in izterjati od 
škodnino, da izgnanci niso žrtve 
vojnega, ampak nacifašistične-
ga nasilja, da naj bi v zakon, ki 
trenutno vključuje 37.000 žrtev, 
vključili tudi 17.000 tistih, ki so 
pred izgonom pobegnili v Gor
jance in bohorske gozdove. Me
nili so, da so med vsemi najbolj 
nastradali kmetje, kar se mno
gim pozna še danes, da je bilo 
za borce vedno dobro poskrb
ljeno, da sredstva, ki so jih mno
gi neupravičeno prejemali vse 
do danes, nikoli niso bila vpra
šljiva. Postavlja pa se vprašanje, 
ali je Slovenija danes še v polo
žaju, da bi od kogarkoli izterjala 
kakršnokoli odškodnino, dokler 
sama svojim ljudem ne poravna 
in popravi krivic, ki jih je zagre
šila povojna "slovenska" oblast? 
Torej, kaj lahko pričakujejo iz
gnanci? 

Vsekakor bi bilo pošteno, da 
se jim končno ugodi in da DZ 
sprejme zakon, kot ga predlaga
jo v Društvu izgnancev Sloveni
je. Toda to bo le del tistega, kar 
bi država že zdavnaj morala sto
riti. Na vrata parlamenta še ved-

nih skupin, ki so bili v vojnem, 
sploh pa v povojnem obdobju, 
šikanirani, diskriminirani, okra-
deni, po nedolžnem zaprti, ka
korkoli pohabljeni in pobiti. Iz
gnanci bi se po petdesetih letih 
nerešenega statusa lahko zave-

Izgnanci na javni tribuni v brežiškem Prosvetnem domu 

no zaman trkajo mnogi posame
zniki in predstavniki organizira-

dali, da je stiska teh ljudi najmanj 
tako velika, kot njihova, (dama) 

Moino orientacijsko tekmovanje $e s o humani ljudje 

Krški tabornik i stane Škoberne 
vendarle solidni obdaril člana društva 

Ig pri Ljubljani - "Poznam 
ljubljansko ekipo in vem, da 
so močni, pa niso našli nobe
ne kontrolne točke. Zato mi
slim, da smo bili Krčani z do
seženim 18. mestom (med 25 
ekipami v kategoriji) kar solid
ni." 

Tako je ocenil udeležbo krških 
tabornikov rodu Sivi dim na noč
nem orientacijskem tekmovanju 
njihov starešina, Matjaž Palčič, 
zaradi njegove starosti (nad 21 
let) so organizatorji morali vso 
ekipo uvrstiti v najmočnejšo tek
movalno skupino - med Grče. 
Razen Palčiča so bili v ekipi še 

Urška Košenina, Dejan uvoršek, 
Dejan Kink in Martin Umek, 
učenci 7. in 8. razredov. Tekmo
vanje se je pričelo 25. marca ob 
22. uri in končalo (za Krčane) ob 
3. uri zjutraj. Ostanek noči so 
prespali v telovadnici OŠ Ig. Od 
dvanajstih kontrolnih točk so jih 
našli šest, pri preverjanju pozna
vanja prve pomoči in pri preho
du minskega polja jim je kar šlo, 
zapletlo pa se jim je pri soočenju 
z morsejevo abecedo. Matjaž 
Palčič: "Na tem, na orientaciji m 
topografiji bomo morali še dela
ti, pa bo šlo. Vedeti namreč mo
rate, da rod Sivi dim deluje šele 
drugo leto!" (Ika) 

VIVA se pr iprav l ja 
Brežice, 14. aprila - Člani MePZ Viva iz Brežic so imeli dvodnevne 

intenzivne vaje v lovskem domu v Arnovem selu, kjer so se pod 
vodstvom dirigentke in vodje zbora Simone Rozman pripravljali na 
občinsko revijo pevskih zborov, ki bo zaradi velikega števila pevskih 
zborov 5. in 6. maja v Globokem oz. v Veliki dolini, (dama) 

AVTO - SLAK Trebnje 
Prodaja In servis vodi VOLKSVVAOEN, SEAT 

Skupina Volkswagen 
TONE SLAK S.P., Obrtniška ul., 68210 Trobnjo 

ta/.; 068/44 446,44 356, fax: 46 749 
mobitol:060tV630-518 

Kostanjevica, 14. aprila -
Društvo "Sožitja" je obiskalo 
vse člane na celotnem ob
močju občine Krško in kot naj
težji primer ocenilo Roberta 
Njegača iz Dolšc. Predsednik 
društva Dane Mižigoj je prev
zel iniciativo, da fantu pope
strijo življenje s televizijo. 

Ker društvo nima denarja, je 
predsednik obiskal več privatnih 
in državnih prodajaln, vendar 
nikjer ni naletel na fjgzitiven od
ziv. Dane Mižigojr* "Nazadnje 
sem se oglasil pri renomirani fir
mi, katero uspešno vodi Stane 
Škoberne. Ko sem mu razložil 
primer, je brez oklevanja takoj 
pristal na naš predlog in ga da

nes tudi realiziral. Tako smo Ro
bertu priključili novo televizijo, ki 
mu bo prav gotovo olepšala 
mnoge trenutke, saj jo zelo rad 
gleda, posluša pa tudi glasbo." 

Televijski aparat je proizvod 
tovarne Gorenje Velenje - elek
tronika. Lastnik Stane Škoberne 
je z veseljem investiral v nekaj, 
kar ne bo njegov dobiček, am
pak le veliko osebno zadovolj
stvo. To pa ni njegovo prvo da
rilo, saj je znan po tem, da je 
vedno pripravljen pomagati dru
štvom, maturantom... 

Tako je bilo storjeno še eno 
plemenito dejanje, žal pa je na 
svetu premalo plemenitih ljudi. 
(Lea) 

OPREMA DESIGN KRŠKO 
C. 4. julija 157, Krško tel.: (0608) 22-330 

NUDIMO VAM VSE VRSTE POHIŠTVA, PO NAJ -
UGODNEJŠIH CENAH. 
OBIŠČITE ALI POKU- ; •$ ••j 
ČITENASINSE 
PREPHČAJTEO 
NAŠI UGODNI 
PONUDBI. 

TEL.:(O608) 22-330 

SEMINAR ZA TAJNICE 
P O S A V J A 

v četrtek, 4. maja 1995 od 8.00 do 15.00 ure 

v hotelu Sremič Krško. 

Prijave sprejema: Fbeavski center za permanentno 
Izobraževanje KrSko, CKŽ15,68270 Krško, 

tel 0608-31 -52/22-811, najkasneje 
do20.aprUal995. 
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Almira Mlakar Božovič je 
ena tistih osebnosti, ki ji je do
slej uspelo, da so o njej govo
rili in da je znala narediti mo
čan vtis povsod, kamor je pri
šla. Bila je v Ljubljanski banki 
v Krškem, na čelu krške dav
čne uprave in nekdanje SDK. 
Pred kratkim je prevzela vod
stvo mreže SKB banke v Posa-
vju. 

Almira Mlakar-Božovič ko
mentira: "Deset let po odhodu 
iz Ljubljanske banke v Krškem, 
kjer sem preživela prvih sedem 
let svojega službovanja, se vra
čam v poslovno bančništvo. 
Sprašujete me, zakaj sem se od
ločila ravno za SKB banko? 

SKB je dobra, trdna in kapital
sko izredno močna banka. Je 
prva slovenska banka, ki že ima 
dva kakovostna tuja delničarja. 
Gre za Evropsko banko za ob
novo in razvoj ter za borznopo-
sredniško hišo iz Londona. 

Dodatni izziv za prihod v SKB 
banko sem začutila v pogovoru 
s člani uprave banke oziroma v 
predstavljeni poslovni politiki. 

Ta namreč govori tudi o krepi
tvi in kompletiranju bančne po
nudbe v Posavju. Začutila sem 
možnost svoje aktivne vloge pri 
tem. 

Ocenjujem, da je prva stop
nička pri tem že storjena. Na se
dežu ekspoziture v Krškem je bil 
z mojim prihodom ustanovljen 
oddelek kreditiranja pravnih 
oseb, preko katerega je aktivna 

V 
vloga banke - mislim zlasti na 
kreditiranje pravnih oseb - pri
bližana posavskim bančnim ko
mitentom in seveda tudi vsem, 
ki to danes še niso, pa jih bo 
morda ravno to dejstvo vzpod
budilo, da to postanejo. 

Ravno v teh dneh snujem tudi 
kadrovsko krepitev in upam, da 
bo oddelek do sredine leta že 
dobil pravo podobo. Želim si, da 
bi naslednje stopničke v širitvi 
in krepitvi bančne ponudbe v 
Posavju^le v smeri ustanovitve 
povsemSsamostojne poslovne 
enote za Posavje. S tem bi po
savski prostor oziroma vsi seg
menti, ki v njem nastopajo (ob
čani, obrtniki - samostojni po
djetniki in pravne osebe), dobili 
povsem približano in zares celo
vito in dobro bančno ponudbo, 
saj le poslovna enota nudi kom
pletne bančne storitve tako na 
tolarskem kot tudi na deviznem 
področju in izvaja tudi notranji 
plačilni promet in plačilni promet 
s tujino." 

Je še kaj, kar nam lahko 
zaupate? 

"Zaupanje skrivnosti? Projekt 
za ustanovitev poslovne enote 
seveda že pripravljam. Hkrati pa 
bi mi bila dosega slednjega (iz
gradnja poslovne enote) res pra
va potrditev, da je bila moja od
ločitev o prihodu v SKB banko 
modra." 

Problem Posavja je, da mu 
strokovni kadri uhajajo. Ali ste 
po odločitvi za delo v SKB 

ZA NAROČNIKE SO MALI OGLASI 
BREZPLAČNI 

TUKAJ BI BIL LAHKO VAŠ OGLAS! 

Terme Čatež 
Šola hujšanja 
Terme Čatež 

Ob izteku zimskih dni, ko se pojavljajo prvi znanilci po
mladi, se začnemo kritično ogledovati in z nezadovoljstvom 
ugotavljamo, da se je v mrzlih zimskih dneh pod ohlapnimi 
oblekami nabralo kar malo preveč kilogramov. Ne jezijo 
nas samo pretesne spomladanske obleke, ki vidno nakazu
jejo vsak odvečni kilogram; tudi naše počutje ni ravno 
najboljše: težje dihamo, vsak hitrejši korak in vsaka stop
nica več nas upeha. 

Tu se srečamo z neljubo resnico: nekaj kilogramov bo potreb
no sneti. Spoznamo tudi, da je edina rešitev v redukciji kalorij 
v dnevnih obrokih in v dozirani fizični aktivnosti. 

Terme Čatež so na tej filozofiji zasnovale svojo ŠOLO HUJ
ŠANJA. 

Originalnost šole temelji na programski usklajenosti indivi
dualno opredeljenih postopkov hujšanja z dvema osnovnima 
principoma, ki opredeljujeta ta postopek: princip akumulirane 
energije in princip postopne porabe te energije. 

Praktično gre pri tem za proces odvajanja od starih, zdravju 
škodljivih življenjskih navad ter procesov sprejemanja in prak
tičnega izvajanja novih, zdravstveno koristnih navad, kjer pred-
njači racionalen pristop k prehrani in dnevnemu izvajanju tele
snih aktivnosti v skladu z načrtovano porabo energije. Ob tem 
potekajo tudi praktična predavanja, ki udeležence učijo, kako 
s pridobljenimi navadami živeti tudi "po Čatežu". 

Navedena vzgojno-motivacijska igra v šoli hujšanja v Termah 
Čatež je psihološko podprta z individualno prilagojenim pristo
pom posamezniku - udeležencu šole ter s teamskim delom 
strokovnjakov, diabetika, specialista interne medicine in spe
cialista za dozirano izvajanje zdravstveno-rekreativnih aktivno
sti. 

Šola hujšanja traja 14 ali 21 dni; v tem obdobju se pokažejo 
prvi rezultati, ravno tako pa udeleženci v tem obdobju pridobijo 
osnovne navade zdravega življenja, ki jih izvajajo tudi doma in 
tako po preteku 1 do 3 mesecev zdravega življenja dosežejo 
želeno telesno težo. 

Šola hujšanja v Termah Čatež ima pri tem še prijetno pred
nost: poteka v turističnem križišču, ki se odlikuje s številnimi 
bazeni s termalno vodo v hotelih ter na zimski in poletni termalni 
rivieri, teniškimi igrišči, kolesarskimi stezami, trim stezo, čolnar
jenjem na bližnji Krki, v le 7 km oddaljenih Mokricah pa je 
možno igrati tudi golf, jezditi ali pa sproščeno pohajkovati v 
neokrnjeni naravi. 

banki še vedno posavski ka
der? 

"Že dobrih 17 let delam v Po
savju. (Že dobrih 17 let sem torej 
posavski kader.) Ne glede na to, 
da je SKB banka delniška dru
žba s sedežem v Ljubljani, želim 
delati v Posavju in za to regijo. 

Nenazadnje - tudi večina in
stitucij, v katerih sem delala do
slej, je imela svoj PRAVI sedež 
v Ljubljani, pa me to pri ustvar
jalnem delu ni motilo in upam 
da, če drži vaša uvodna trditev, 
tako čutijo tudi poslovni ljudje in 
občani, s katerimi sem doslej 
poslovno sodelovala." 

Slišalo se je, da vas je pova
bila k sodelovanju tudi Ljub
ljanska banka. Ali to drži? 

"Da, res je, povabilo k sodelo
vanju sem dobila tudi od uprave 
Nove Ljubljanske banke iz Ljub
ljane. V ocenjevanju obeh po
nudb se pač za slednjo nisem 
odločila. Morda tudi zato ne, ker 
sem v njej. že bila, jo pred dese
timi leti zapustila - ona pa se 
do danes še ni bistveno spreme
nila." 

Še vprašanji za konec. 
Kakšen je delež SKB banke v 

posavskem prostoru? 
"Čisto natančnega odgovora 

vam v tem trenutku ne morem 
posredovati. Po podatkih konec 
leta 1994 je bil ta delež po treh 
posavskih občinah sicer različen 
- dosegal pa je vrednosti od 30 
do 40 odstotkov. 

Zanesljivo pa vam lahko zago

tovim, da ima SKB banka v po
savskem gospodarstvu in v jav
nem sektorju že kar konstantno 
plasiranih več sredstev, kot se 
jih iz tega področja zbere." 

Kaj menite o terminu "domi-
cilna banka". Ali ima SKB ban
ka v Posavju že svoj domicil? 

"Sklicevanje na "domicilno 
banko" sem v tem prostoru pri 
nekaterih že zasledila. Menim, 
da to ni ravno produktivno, še 
manj pa umno dejanje in še zla
sti ne, če se na to sklicujejo ban
čniki in imajo to za poglavitni 
argument. 

Vedeti je potrebno, da je za 
vsakega komitenta pa tudi za 
bančnika pomembno, da je ban
ka močna, dolgoročno čvrsta in 
da so naložbe tako banke kot 
tudi komitentov pri banki varne. 
Pa še nekaj je - zelo je pomem
bno, da se komitent v banki do
bro počuti. Sem pa gotovo sodi
ta tudi kvaliteta nudenja storitev 
in ažurnost obdelave zahtevkov; 
zelo pomembno je, da bančni 
delavci to opravijo vljudno, stro
kovno in na poslovno brezhiben 
način. Veste, mene so že davno 
naučili, da ima stranka vedno 
prav. 

Umneje se mi torej zdi sklice
vanje na gornja dejstva. Komi
tent bo po gornjih kriterijih kar 
hitro izbral "svojo banko", ki bo 
hkrati njegova domicilna banka. 

S smelostjo in brez zadržkov 
pa zatrjujem, da v SKB banki ta 
načela spoštujemo." 

DARILNI BinrtK 

CKŽ 65A, KRŠKO 
- UNIKATNI IZDELKI IZ KRISTALNEGA STEKLA IN KITAJSKEGA 
PORCELANA TER KERAMIKE 

- BAMBUSOVE VRTNE GARNITURE IN OSTALO 
DEKORATIVNO POHIŠTVO 

- UNIKATNE SLIKE 
- KERAMIČNE SVETILKE TER PISANA IZBIRA 
OBLAČIL IN DODATKOV IZ INDUSKE SVILE 

-MODNI NAKIT 
Najlepša harmonija In toplina za vas In vaš© najdražje 

v darilnem buliku OKARINA, 
Odprto vsak dan razen nedelje 

od 8. ure dalje 

Ljubljanska borza 
Na Ljubljanski borzi še dolgo časa ni bilo takšnega zatišja, kot 

je bilo minuli teden. Borzni utrip je tako rekoč zastal, saj je bilo 
trgovanje sila skromno. Največ poslov so, tako že nekaj časa, 
sklenili s kuponi blagajniških zapisov Banke Slovenije, pa še z 
njimi se je dnevni promet zmanjšal z nekdanjih 300 na okoli 100 
milijonov tolarjev. Borzni tečaj kuponov se je umiril na slabih 
24.000, v sredo pa se je začel zmanjševati. To je tudi eden od 
razlogov, da je promet z njimi upadel. Kuponi namreč niso več 
toliko zanimivi za špekulante, ker njihov tečaj večinoma niha 
premalo, da bi ustvarili dnevne zaslužke. Uradni tečaj nemške 
marke še kar naprej drsi navzdol, s tem pa se popust za vpis 
blagajniških zapisov v tujem denarju povečuje in je že dosegel 
540 mark. Kljub temu večjega prometa z njimi ni bilo, saj niso 
redki vlagatelji, ki dvomijo, da bi tečaj kupona lahko še bistveno 
porasel. V petek je tečaj kupona padel na 23.079 tolarjev, kar je 
za okoli 4 odstotke manj kot teden nazaj. Razmere na trgu delnic 
in obveznic najbolje ponazarja torkov borzni sestanek, ko je bilo 
sklenjenih le nekaj poslov, tako da posredniki niso trgovali niti 
pol ure. Slovenski borzni indeks je ves teden počasi drsel navzdol 
in je v petek dosegel 1.148,09 točke, kar je za 16,98 točke 
oziroma 1,5 odstotka manj kot pretekli teden. Spremembe tečajev 
delnic so zelo majhne, nekoliko opaznejši je dvig tečaja redne 
delnice Leka za 6,7 odstotka. Nekoliko se je popravila tudi delnica 
Term Čatež. V minulem tednu je bilo nekoliko živahneje trgovanje 

j . obveznicami. Državne obveznice so namreč zaradi manjših 
tolarskih obresti razmeroma bolj privlačne. Predvsem pa se za 
nakup odločajo tisti, ki verjamejo, da bo vrednost nemške marke 
kmalu prenehala padati. V tem primeru bi se borzni tečaji obveznic 
hitro opomogli, saj bi bila donosnost obveznic večja od bančnih 
obresti. Če bo inflacija tudi v prihodnjih mesecih tako nizka, 
potem je verjetno na finančnem trgu pričakovati večje selitve 
denarja. (NANI) 

Obrtno zbornico Brežice 
S p r e j e t p r e d l o g s t a t u t a 

Glede na številne spremembe v dejavnosti Obrtne zbornice 
v okviru nove zakonodaje in tudi ostalih novosti je prišlo do 
številnih sprememb tudi v statutu zbornice, tako da je smiselno 
ob zadnjih spremembah, ki se nanašajo na izdajo obrtnih do
voljenj in vodenje obrtnega registra, sprejeti nov statut. Na seji 
(12. aprila) je Obrtna zbornica sprejela predlog statuta, ki ga 
bo na naslednji seji obravnavala skupščina. Do sprejetja so še 
možne spremembe, dopolnitve in podobno, zato obveščajo 
člane, da je statut v javni razpravi in je obešen na zbornici 
Brežice. Vaše pripombe pričakujejo v pisarni zbornice do 30. 
aprila. (Galex) 

TRGOVINA IN 
KROJAŠTVO 

IVANPEČNIKs.p. 
Ut II novembra 2 7, Leskovec 
tel 060K.il - 797 

Sadje Zelenjava 
Oskovec 

VAM NUDI SVEŽE SADJE 
IN ZELENJAVO PO 

KONKURENČNIH CENAH 
DAJEMO KOLIČINSKI 

POPUST 

Obrtna zbornica Brežice 
Namesto pisem kar glasilo 

Brežice - Namesto običajnih 
pisem, ki jih sicer pošiljajo svo
jim članom, so v brežiški obrtni 
zbornici sklenili pripraviti kar 
glasilo. Začeli so januarja in v 
prvi številki je objavljen tudi raz
pis za izbiro imena publikacije. 

Razen obvestil, ki jih svojim 
članom namenja strokovna slu
žba v Obrtni zbornici, smo v 
enem izmed glasil (ki trenutno 
še nima imena), zasledili tudi za

pis o zasedanju zbornične skup
ščine - na katerega nismo bili 
vabljeni. V izvršilni odbor zborni
ce so bili takrat izvoljeni Franc 
Bratanič (predsednik), Ida Križa
nec (sekretarka), Anton Komo-
čar, Rezika Štingl, Irena Pavičič. 
Franc Škaler, Nasta Les, Janko 
Hrastovšek, Ivan Sečen, Mihael 
Kramar, Franc Drobnič, Simon 
Šuler, Stanko Škof in Jožica Ža
gar. (Ika) 

DOLENJSKE 
PclCziSIlc 

Dolenjske pekarne 
skrbijo za vaše zdravje 
Tudi mi v Dolenjskih pekarnah vam želimo z 
našimi izdelki voščiti dobro jutro, dober dan in 

lahko noč.' 

Naša ponudba izdelkov je 
pestra, za vsak okus, saj se 
zavedamo, da se o okusih 
ne razpravlja. V naših pe
karnah v Črnomlju, Novem 
mestu, Šentjerneju in Treb
njem imamo različne tehno
logije, ki dajejo kruhu in pe
civu različen svojstven iz
gled, okus in vonj, v sklopu 
črnomaljske pekarne pa 
obratuje tudi slaščičarna, ki 

• je znana po okusnih sladi
cah. 

Kruh je zivrfp, ki ga ljudje 
pečejo na vseh kontinentih, 
na rajtične načine, iz različnih 
sestavin. Nekoč zgrešeno 
tevnjo po umetno prečrščeRiri 
živilih že nadomešča:: novo 
spoznanje o pomenu riarav-

• r ••matih živil. 
; ; .PolfiOvieiinri moka ie mo
ka, v kateri 
zrnja; kar dosežemo pn98-
odstotm meljavi. Bel) ko rne-
Ijemo m sejemc moko. bolj v 
njej koncentriramo škrob, is
točasno pa odstranjujemo 
zdravju koristne snovi, kot so: 
beljakovine z esertcialnimt 
aminokislinami, vitamini, m i - ; 
heralt m balastne snovi. Prav 
slednje remino vedno bolj, Saj 
pospešujejo prebavo in čistijo 
našo telo strupov, ki jih je ve
liko pri prehrani s preobilico 
živalskih beljakovin 

Da bi potrošnikom omogo
čili izbiro in dopolnite", pravil
ne prehrane, smo v Dolenjskih 
pekarnah pričeli s proizvodnjo 
polnozmatih izdelkov v obliki 
kruha ali različnih vrst kvaše

nega peciva. Oblike in sesta
vine teh izdelkov nenehno 
spreminjamo v skladu z želja
mi kupcev, trenutno pa vam 
ponujamo naslednje; 
• koruzno pecivo• izdelano je 
iz mešanu »• jjšeniee m pred
hodno termično obdelane ko-
ruzne. moke;: 
- biomix pecivo- delamo ga 
iz gotove mešanice pšenične 
ih ržene moke z dodatkom 
drobljene soje m lanenega se
mena. Dodatek semen "po
spešuje prebavo m poveča 
biološko vrednost peciva; 
' - dietno pecivo priporočamo 
ga pri dietah kjer je potrebno 
zmanjšati knlinno ogljikovih 
hidratov m maščob, izdelano 
je iz mešanice pšenične en 
tžene moke ter otrobov, vse
buje velik odstotek beljakovin 
in vlaknin; •.•-.,.. 
- polnozrnate izdelke JULIN: 
poleg pšenične moke, ki j i je 
dodana siadnn moka, vsebu
jejo ti izdi rlki se semena seza
ma, sončnice, soje, bučk, ječ
mena, ovsa in lanu. Med seboj 
se ti izdelki razlikujejo po bar
v i vonju in okusu; 
- graham bombete: priporo
čamo jih diabetikom in vsem, 
ki morajo v prehrani zmanjšati 
količino ogljikovih hidratov, 
pečemo jih iz graham moke, 
ki•': je; bogata z mineralnimi 
snovmi m vitamini. 

Seveda pa v Dolenjskih pe 
karnah pečemo tudi dober in 
iskan kruh. O tem pa pnhod-
njič! 

Vera SpiIchai, dipl. ing. 

http://060K.il


C NAŠ GLAS 15, 20. APRILA 1995 KMETIJSTVO ž) 
Bizeljsko-sremišHa vinska cesta v pripravi: 

Uresničitev je odvisna predvsem 
od zagnanosti 

najbolj prodornih posameznikov, samo soba in pijača pa ne zadostujeta. 

Pišece, 12. aprila - V tam
kajšnji osnovni šoli so zbranim 
strokovnajkom in novinarjem 
predstavili projekt Bizeljsko-
sremiške vinske turistične ce
ste. Predstavitev je vodil bre
žiški župan Jože Avšič, njen 
precejšnji del pa so organiza
torji zasnovali na ugotovitvah, 
do katerih je prišla v svoji di
plomski nalogi Marija Levak. 

Naslov njene naloge je "Mož
nosti za vključitev kmetijstva v 
program razvoja vinske ceste na 
območju Orešje-Zg. Pohanca." 
Avtorica je svoje predloge ute
meljila na ugotovitvah iz ankete, 
da se v teh krajih prebivalstvo 
prehitro stara, kar praktično po
meni, da izumira. Veliko je prikri
te nezaposlenosti, ženske, stari 
in otroci se ukvarjajo s kmetij
stvom, medtem ko so moški za
posleni (če so) drugod. Na kme
tijah je 3-5 družinskih članov in 
večina jih ima zagotovljenega 
naslednika. Anketa je namreč 
zajela 60 t.i. vitalnih kmetij. Na 
njih domači sami porabijo le do 
30 odstotkov pridelanih živil, 
ostalo pa prodajo in najraje bi 
seveda to storili kar sami - do
ma. Ponekod se ukvarjajo z do
polnilnimi dejavnostmi, kot so 
izdelovanje embalaže, kmečki 
turizem, kmetije odprtih vrat, pri 
dveh imajo polnilnico vina... 
Okrog 40 odstotkov anketiranih 
kmetij kaže interes za vključitev 
v program vinske ceste, pone
kod bi uredili sobe in zagotovili 
gostom polno oskrbo, drugod 
pa ob sobah le polpenzion. Inte
res pri ljudeh je tolikšen, da so 
pripravljeni sami prispevati mar
sikaj v delu in v denarju, samo 
da bi program stekel. Ob vsej 

trasi bi (kot kaže anketa) lahko 
imeli 26 vinotocev, 71 ležišč s 
popolno oskrbo in 35 brez nje. 

Projekt bi vključil krajevne 
skupnosti Pišece, Sromlje, Bi-
zeljsko, Artiče in Globoko, pou
darek pri ureditvah pa mora biti 
na celovitosti. Ne zadostujeta le 
cesta in pijača. Začeti je treba 
pri odpravljanju škode, ki so jo 
že napravili nestrokovni gradite
lji t.i. transformatorskih viken
dov, krajina mora postati prijet
na in spoznavna. Treba bo (ta
koj) začeti usposabljati ljudi, po
trebne za vsa možna opravila v 
zvezi z gosti. Programov je na 
voljo kar nekaj - od kulinarike 
preko konjeniških športov do 
kolesarjenja, sprehajanja, lova... 

stroške) vinarjem. Občine mora
jo ta program spraviti v svoje 
proračune, saj naj bi, skupaj z 
občani, zbrale 50 odstotkov 
sredstev. Ostalo daje država. To 
je eden izmed treh projektov vin
ske ceste v Sloveniji. Tu je de
mografsko ogroženo območje 
ob meji, sem pa gravitirajo Čate-
ške in Atomske toplice, Za
greb... Interes ljudi je zelo velik, 
najprej bomo v celoti uredili ce
sto, izdelali celostno podobo, da 
lahko traso označimo z estetski
mi markacijami ter uredili nekaj 
točk, ki naj potem potegnejo za 
seboj ostale." 

Janez Šekoranja je sedaj na 
Bizeljskem, bil pa je že zaposlen 
v Krki, na Danskem in v Avstriji: 
"Zamisel je nastala na Bizelj
skem, ker vidimo, da ves naš 
del država nekam zapostavlja. 
Po začetnih akcijah vidimo, da 
stoji za nami toliko zagrizenih 
ljudi, da bomo zadevo lahko ure
sničili s pomočjo države ali pa 
tudi brez nje. Modele bomo is
kali zunaj, vinogradniki delajo 
sami dovolj dobro, mali podjet

niki se pobirajo, in če že ne bo 
pomagala, bo dovolj, če država 
ne stori ničesar. Že s tem bo 
pomagala." 

Naše okolje smo toliko degra
dirali, da ga je treba sanirati. 
Objekte je treba tipizirati, popra
viti, kar je zavoženega, in ohra
niti naravo, od katere lahko živi
mo. Toliko smo odločeni uspeti, 
da se bomo lotili tudi kakšne 
oblike državljanske nepokoršči
ne, če nas država ne pusti pri 
miru! Res bo dovolj že, če ne 
stori ničesar. Bojimo se namreč 
lumparij. Ne bi radi, da bi ves 
denar, ki je na voljo, šel za pro
jekte in da bi potem, ko bomo 
začeli delati, ne bilo več nobenih 
sredstev. Končno se s tem pro
jektom ukvarjamo že od leta 
1981, pa ni nič. Če bodo sedaj 
samo table, bo za nas slabo. Tu
jec, ki se bo ujel na ta obvestila 
in pri nas ne bo našel ničesar, 
nas ne bo hvalil! Zato trdim, da 
bi vsa zadeva morala teči hkrati 
in da so table lahko šele, ko že 
imaš kaj ponuditi. (Ika) 

Dr. oec. Martin Kovačič, do
mačin z Bizeljskega (živi in dela 
v Mariboru), je predsednik pro
jektnega sveta: "Bizeljska vinska 
turistična cesta je opredeljena v 
republiškem programu, dolga je 
približno 45 km in teče po vino
rodnih območjih vseh treh ob
čin. Z njo naj bi izboljšali pogoje 
dela in olajšali delo (zmanjšali 

Razdelilna transformatorska postaja 
400/110 kV Krško pred gradnjo 

Seveda se mnoge stvari kaže
jo kot narobne, velikokrat bi si 
želeli, da bi bilo drugače, vendar 
je sedanjost pač takšna, kakr
šna je. Hrvaška je država v vojni, 
Srbi so okupirali skoraj tretjino 
hrvaškega ozemlja. Tudi v Bosni 
divja vojna in pogoji za normalno 
delovanje so vse prej kot prija
zni. Vsi si želimo, da bi se odnosi 
na prostorih bivše skupne drža
ve uredili, da bi nastale države 
druga drugo priznale, skratka, 
da se trpljenje in prelivanje krvi 
ustavi. Kot je razumeti in videti, 
bo do tega sila težko prišlo, je 
pa to, na žalost ali na veselje, 
najbrž tudi edina za vse spre
jemljiva rešitev. 

Če se vrnem k hrvaško-slo-
venskim odnosom, moram po
vedati, da je opaziti velik interes 
in pritisk obmejnih občin, da se 
problemi med državama uredijo 
in normalizirajo. Dejstvo, da se 
mnogi tokovi in vezi, predvsem 
gospodarske, ne vzpostavijo, je 
zaskrbljujoče in zelo čudno. Naj
bolj intenzivna menjava skoraj 
povsod v razvitem svetu poteka 
ravno med sosedi, zato je nad
vse pomembno, kako in do kak
šnega sporazuma s Hrvaško. 

Lokacijsko problematiko za 
komunalne priključke za novi 
objekt uspešno rešujemo s Sa-
vaprojektom iz Krškega. V nekaj 
dneh se bo pričela fizična iz
gradnja na terenu pri 20 kV ka
belski povezavi z distribucijsko 
transformatorsko postajo 110/ 
20 kV v Krškem, za kar smo dela 
na podlagi predhodne licitacije 

poverili javnemu podjetju Elek-
tro Celje, poslovna enota Krško. 
Projekti, ki jih je izdelalo podjetje 
Elektro Celje, so izdelani, loka
cijsko in gradbeno dovoljenje ter 
soglasja vseh tangiranih so pri
dobljena, oprema je prevzeta in 
dobavljena, trasa kablovoda je 
zakoličena, vsi operativno-ter-
minski plani so usklajeni z aktiv
nostmi Agrokombinata za delo 
v območju plantažnih nasadov. 

Tudi PTT in vodovodni priklju
ček ter dovozno cesto so nared 
za pričetek izgradnje na terenu. 

Postaja bo moderna, z najso
dobnejšo opremo za daljinsko 
vodenje, nadzor, zaščito in me
ritve, vse bo v digitalni tehniki 
ter brez posadke. Vodili jo bodo 
daljinsko iz republiškega centra 
vodenja v Ljubljani in vključili v 
prenosni elektroenergetski in in
formativni sistem Slovenije. 

Zelo zahtevno je področje si
stema zagotovitve kakovosti pri 
proiektiranju, proizvodnji in na
bavi opreme, izvajanju del, 
preizkušanju, obratovanju in 
vzdrževanju, skratka, pri vseh 
aktivnostih investitorja, nadzor
nih in inšpekcijskih služb ob 
upoštevanju strogih zahtev jedr
ske tehnike in tehnologije, pri 
čemer aktivno sodelujejo tudi 
predstavniki Uprave RS za jedr
sko varnost in republiškega 
energetskega inšpektorata. 

Seveda pa je predpogoj za 
nadaljnje intenzivne aktivnosti 
na vseh področjih investitorske 
dejavnosti na tem objektu pra
vočasna zagotovitev potrebnih 

finančnih sredstev, ki bodo v 
končni vsoti znašala okrog 50 
milijonov DEM. 

Predvideni operativno-ter-
minski plani za pripravo in iz
gradnjo objekta so dokaj za
htevni in jih bo mogoče izpolniti 
le z nemotenim dotokom finan
čnih sredstev. 

Zanimanje domačih dobavite
ljev in izvajalcev ter svetovnih 
korporacij za tovrstno opremo 
in dela je precejšnje, pojavljajo 
se tudi možnosti kreditiranja 

tako v opremi kot v denarju. 
Predvideni rok izgradnje je tri 

leta, kar pa bo mogoče realizirati 
le ob vsesplošni aktivnosti vseh 
sodelujočih. 

Tudi v lanskem letu zgrajena 
elektroenergetska prenosna 
objekta, daljnovod 2 x 110 kV 
Hude—Krško in razdelilna posta
ja 110 kV Hudo pri Novem mestu 
uspešno obratujeta, mnogo pa 
bosta še pridobila z izgradnjo 
razdelilne transformatorske po
staje 400/110 kV Krško. 

Janez KERN. dipl. ing. 

Dobri pogoji za razvoj 
tur izma kot 

dejavnosti 
Zalog pod Bohorjem, 13. 

aprila - Med ogledom cestne 
infrastrukture se je župan s 
sodelavci ustavil na nekaterih 
kmetijah, ki se pripravljajo in 
imajo pogoje za razvoj kmeč
kega turizma. 

Najprej so obiskali kmetijo 
Žveglič, ki ima že skoraj vse ure
jeno za odprtje kmečkega turi
zma v klasičnem smislu. Gostu 
želijo nuditi vse, kar pridelajo na 
kmetiji. 

Na kmetiji Drstvenškovih se 
ukvarjajo z kozjerejo in živinore
jo. Postavili so nove hleve, kjer 
bo dovolj prostora za najmanj 
100 koz in 20 do 30 krav. Trenut
no imajo več kot 70 koz, od tega 
30 mladičev. Pripravljajo se na 
izgradnjo lastne sirarne. Opozo
rili so na razdrobljenost parcel, 
kar onemogoča kvalitetno upo
rabo prostora in pametno izko
riščanje. 

Župan je domače seznanil z 
v tujini delujočo zamislijo o 
"kmetiji odprtih vrat", ki naj bi v 
bodoče postala del turistične 
ponudbe občine Krško. Tu ne 
gre za klasično ponudbo kmeč
kega turizma, temveč za obča
sno pogostitev morebitnih turi
stov, ki se prej ustrezno najavijo. 
V ta namen niso potrebni poseb
ni prostori, temveč se pripravi 
inproviziran prostor, hkrati pa se 
lahko ponudijo domači izdelki. 
Pri Drstvenškovih bi bili to lahko : 
kozlički, sir in podobno. 

Na koncu si je županova druš
čina ogledala še možnosti Rav
nega Loga, kjer bi ravno tako 
lahko nastala neka ustrezna po
nudba, saj prostor zelo obeta
ven. Za to so potrebna dokjeena 
vlaganja, prevsem pa ustrezna 
organiziranot v centru, kjer bi se 
načrtovale kapacitete in skrbelo 
za njihovo izkoriščenost na ce
lotnem prostoru občine, verjet
no pa tudi širše v regiji. (Toni) 

S TRŽNIC 

JAJCA 

JABOLKA 

HRUŠKE 

GROZDJE 

KTVI 

BANANI; 

MANDARINE 

LIMONE 

POMARANČE 

PARADIŽNIK 

PAPRIKA 

PETERSlU 

OHROVT 

SOLATA 

RADIČ 

KROMPIR 

KORENJE 

POR 

ČEBULA 

ČESEN 

FIŽOL <ZKN.) 

SVEŽE ZEUE 

CVETAČA 

OREHI 

BREŽICE 

II 

ISO 

2J0 

700 

300 

l>0 

' 
200 

120 

300 

300 

300 

200 

1 » 

400 

tO 

ISO 

250 

130 

300 

350 

100 

250 

1,000 

KRSKO 

14 

120 

250 

600 

240 

130 

200 

100 

330 

3t0 

300 

250 

150 

350 

«0 

140 

250 

120 

300 

300 

120 

300 

»50 

IOZJF. 

in 

90 

3O0 

240 

150 

230 

230 

140 

150 

3*) 

350 

220 

200 

250 

tO 

140 

130 

130 

420 

320 

130 

230 

SEVSICA 

16 

130 

220 

550 

210 

150 

160 

150 

130 

2f0 

330 

300 

200 

160 

250 

60 

140 

180 

120 

«M 

300 

90 

220 

1.000 

KADEČE 

It 

140 

210 

500 

200 

160 

150 

120 

300 

350 

300 

200 

160 

210 

70 

140 

180 

120 

320 

90 

220 

M0 

LES-
tone 

II 

130 

200 

600 

260 

160 

200 

130 

210 

350 

350 

160 

350 

60 

150 

250 

120 

300 

120 

140 

250 

1,000 

Opomba: vzete »o nainižie cene: količine so izražene v kilogramih 

Brežice, 15. aprila - Na pra
šičji sejem v Brežicah so tokrat 
pripeljali 150 prašičkov, mlajših 
od treh mesecev, in jih po ceni 
340-390 SIT/kg žive teže prodali 

110. Pripeljali so tudi 20 starejših 
od treh mesecev, od njih pa jih 
je lastnika zamenjalo le 5. Za ki
logram žive teže pa je bilo po
trebno odšteti 240-270 SIT. 

Klavnica v Kostanjevici 
bo ostala 

Dela na objektu pa so že pričeli. Vrednost investicije 
bo 2.000.000 DEM 

Kostanjevica, 13. aprila -
Klavnica na Ulici talcev je bila 
dolgo časa črna točka mes
tnega jedra, na robu propada. 
Nikoli je niso temeljito obnovi
li, bila je tehnološko in higien
sko neprimerna, razmere za 
delo nevzdržne. Po dolgotraj
nem času in napornem delu 
jim je končno uspelo urediti 
vse potrebno za pričetek 
adaptacije. Tako so Kostanje-
vičani končno dočakali preda
jo objekta ozirom^. gradbišča 
izvajalcem del. « 

Na podlagi ponudbe za grad
bena in obrtniška dela ter zuna
njo ureditev je bil najugodnejši 
ponudnik Komunalno-stavbeno 
podjetje Kostak Krško, za teh
nološko opremo pa Loška indu
strija mesnopredelovalne opre
me in strojev "Limos" Škofja Lo
ka. Vse naj bi obnovili v treh me

secih. Vrednost investicije bo 
2.000.000 nemških mark. 

Ivan Kozole, direktor Merca-
tor-Agrokombinata Krško: "O-
bjekt bo ostal isti, prav tako dvo
rišče, zadaj pa bo dograjen tam
pon, kjer bo klavni hlev. Vsa dela 
bodo potekala po določenih po
stopkih, nad katerimi večja kon
trola. Čistilna naprava še ni do
ločena zaradi velikega razpona 
cen, vprašljiv pa je tudi učinek. 
Princip čiščenja bo predvidoma 
mehanski. Biološka čistilna na
prava bo v tem kraju čez kakšna 
tri leta, kemičnega čiščenja pa 
ne bo." 

Milan Herakovič je povedal, 
da Kostanjevičanom ni vseeno, 
kaj se v njihovem mestu dogaja, 
da delovna mesta odhajajo. Ve
seli so, da bo klavnica v njiho
vem mestu ostala. Investitorjem 
in gradbincem je zaželel vso sre
čo pri njihovem delu. (Lea) 

POSAVSKI CENTER ZA PERMANENTNO 
IZOBRAŽEVANJE KRŠKO 

v p i s u j e v p r i p r a v o na i z p i t 
za 

VODITELJE MOTORNEGA ČOLNA 

prijave sprejemamo do 28. aprila 1995 po telefonu 
številka 31-152 ali 22-811. 
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Ob odprtju razstave Vojka Pogača rja 

Predavanje 
o barvni ciMomatiki 
Člani Foruma ustvarjalcev kulture Brežice so skupaj 
z akademskim slikarjem Vojkom Pogačarjem pri\ 

pravili nadvse zanimiva predavanja 

Brežice, 14. aprila - V avdi
toriju Posavskega muzeja je 
Vojko Pogačar, sicer avtor 
razstave, ki bo odprta do 2. 
maja, predaval o barvah oziro
ma barvni ciklomatiki. Zanimi
va se je zdela avtorjeva uvod
na misel, da smo do danes ži
veli v obdobju besede in pisa
ve, sedaj pa prihaja obdobje 
slike in barv. 

"Barvo kot fenomen zasledu
jem že od leta 1972, ko sem po
skušal združiti princip aditivne-
ga in substraktnega modela me
šanja v enotni model šestih 
osnovnih pestrih barv in nepe-
stre bele in črne," je svoja prva 
razmišljanja o barvah razlagal 
Vojko Pogačar. Računalniška 
tehnologija je postala občutljiv 
instrumentarij, ki omogoča la

hek, natančen in ponovljiv način 
določanja posameznih barvnih 
vrednosti, in to je omogočilo, da 
so likovne teorije zaživele, se 
pričele praktično uporabljati, z 
uporabo pa se je v barvno siste-
matiko vneslo več reda. 

"Razmišljanja o barvni siste-
matiki so' me pripeljala do t.i. ča
sovnega barvnega kroga oz. do 
sistema barvne ciklomatike. Ta 
sistem sern si predstavljal kot 
vrsto vpogleda v mikro in makro 
kozmos in hkrati kot vez med 
na videz nasprotujočimi si poli, 
združenimi v celovito sintezo 
enotnosti nasprotij, kjer prihaja 
do večplastnega, večpomen
skega stičišča med zavednim in 
nezavednim, telesnim in dušev
nim, materialnim in spiritualnim, 
ženskim in moškim, jin in jang 

principom, skratka, med celim 
nizpm bipolarnosti oziroma nas
protij, ki so na različne načine 

{primerljivi z elementi simboličnih 
vrednosti barve. Barva namreč 
sama po sebi ne obstaja: je ne
kakšna fikcija in hkrati kolektivna 
civilizacijska konvencija. Odkri
vati, prepoznavati, videti in za
vedati se barve, spada že v do
meno filozofije. To spoznanje 
me navaja na stališče, da je za 
različne stopnje videnja barve 
potrebna tudi določena stopnja 
oziroma intelektualna raven ra
zumevanja. Ker najbrž barv vsi 
ne vidimo, ne zaznamo in ne do
življamo enako, je potreben ne-

ASTROLOŠKI HOROSKOP ZA OBDORJE 
MED 19. IN 1 5 . APRILOM 

D 
OVEN 

21.3.-21.4. 

DVOJČKA 
21.5.-21.6. 

ŠKORPIJON 
24.10.-22.11. 

Skrbelo vas bo glede denarja, ker imate cilje, ki 
jih boste težko izpolnili. To ni dobro obdobje za 
finančne podvige. Tudi v službi bo marsikaj propad
lo. To gre na račun vaše impulzivnosti - premalo 
znate načrtovati svoje delo, zato ste potem presene
čeni. 

Svoje težave boste skušali pozabiti v veseli družbi, 
kar je čisto v redu. Tako si naberete nekaj moči za 
druge stvari. Z denarjem kake posebne sreče ne 
boste imeli, toda za vsako stvar, ki se je lotite, je 
potreben čas in potrpežljivost. 

Radi ste v družbi vplivnih ljudi, kamor tudi vi sku
šate pristaviti svoj lonček. Toda, bojim se, da boste 
nad njimi razočarani. Ni vse zlato, kar se sveti. Nove 
odgovornosti pomenijo tudi nove obveznosti, to pa 
vam ne diši najbolj. 

Na nek čuden način vam uspeva, da vse krizne 
čase zvozite tako, da vam še vedno ostane nekaj 
denarja v rezervi. Ne zadolžujte se in ne posojajte 
denarja nezanesljivim osebam. Dajte pa ga tistim, 
ki bodo iz njega napravili kaj kreativnega. 

Tudi vi si radi izbirate pomembno družbo, tam pa 
boste spoznali sebi podobne ljudi, ki vam bodo lahko 
pomagali pri nečem novem. Če boste tolerantni in 
odkritosrčni, boste uživali izjemen ugled, kar se bo 
poznalo tudi v denarju in poklicu. 

Denarja bo dovolj, ravno tako tudi poklicnega us
peha. Imate velike sposobnosti, ste iznajdljivi, prak
tični in organizirani, zato ste lahko izvrstni vodje. 
Včasih pa ste premalo človeški, ker se v odnosih z 
ljudmi in partnerjem ne znajdete. 

Nikjer ne bo "super", a tudi večjih težav ne bo. 
Ker so vam najpomembnejše tesne partnerske zve
ze, samo nasvet: ne dušite partnerja s svojo "ljube
znijo" (ker se lahko izkaže, da to ni ljubezen), še 
manj pa ga primerjajte s prejšnjimi. On je edini! 

Dobro bo opraviti resen pogovor s partnerjem in 
si določiti namene: kaj hočeta, ali sta za skupno 
sodelovanje, pod kakšnimi pogoji in tako naprej. 
Hočeš nočeš je partnerstvo neprestano samoizbolj-
ševanje in prilagajanje. 

Svojo energijo morate pravilno usmeriti in pora
zdeliti. Če jo, na primer, porabite le za šport, ne 
boste poželi nobenih rezultatov v službi, denarju, 
ljubezni... Najbolje jo je v tem trenutku usmeriti v 
izboljšavo domačih odnosov. 

Že spet trmoglavite? To je značilno za vas. Žal pa 
zato trpite naravne posledice takega početja. Saj 
sami veste, kaj je za vas dobro in kaj ni, a zelo težko 
sprejemate nasvete od ljudi, posebno, če imajo dru
gačne poglede na svet kot vi. 

Ker se ne podrejate pravilom kot večina drugih, 
lahko to prinese dvoje: tako ostanete neodvisni in 
samostojni, po drugi strani pa se lahko tako odtujite 
od ljudi, da boste ostali sami. Najhuje je, če opustite 
svoje ideale in se prepustiti množici. 

Morda boste v denarju doživeli nenaden preobrat, 
ki vas bo malce čustveno dvignil. A takoj boste 
zaskrbljeni, saj se ne boste mogli odločiti, kam z 
njim. Več časa posvetite psihologiji, da spoznate 
vzroke za svoje čudne odnose z drugimi. 

Bono Baršek 

kakšen skupni imenovalec, ne
pisan kolektivni dogovor v obliki 
simbolike. Vedeti moramo, da 
jezik obvladamo, barv pa ne," je 
med drugim o svojih razmišlja
njih in ugotovitvah dejal Vojko 
Pogačar. (dama) 
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BLAGO VAM ZASTONJ i MO NA DOM 

MERVIN Salon pohištva 
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PRAKTIČNA EZOTERIJA 3 
ASTROLOGIJA 2 

Astrologija se deli na več vej, ki pa se med seboj povezujejo. 
Osnovna veja je natalna astrologija, pri kateri na osnovi rojstnih 
podatkov analiziramo človeka, njegov način obnašanja, razmiš
ljanja, delovanja. Ker astrologi verjamemo, da je vse, kar se nam 
dogaja, le posledica naših lastnih misli ali notranjih namenov 
(motivov), je tako zelo lahko ugotoviti tudi konkretne dogodke, 
možno je napovedati pravzaprav vse, kar se nam dogaja v živ
ljenju. Nekateri trdijo, daje možno ugotoviti tudi točen čas smrti, 
a morda tega ljudem ni najbolj pametno govoriti. Natalna karta 
nam nudi odgovore na vsa naša vprašanja o osebnosti, spo
sobnostih, nagnjenostih, dobrih in slabih straneh, tako da lahko 
.služi tudi kot svetovalec. Za vsak problem pa so rešitve že naj
dene. Le odločiti se je treba, pa pridejo k nam. 

Druga veja astrologije izhaja iz prve: gre za primerjalno ali 
komparativno astrologijo, v kateri na osnovi dveh natalnih ho
roskopov lahko pogledamo v preteklost (tudi v prejšnja življe
nja), sedanjost in prihodnost nekega odnosa med dvema člove
koma ali katerekoli druge stvari (firme, na primer). Tako lahko 
vidimo odnos med partnerjema, med staršem in otrokom ali pa 
med sodelavci. Ker sloni naše obnašanje na določenih vzorcih 
(največkrat podzavestnih), je jasno, da je natalni (osebni) horos
kop osnova za takšne vrste raziskovanje. 

Naslednja vrsta astrologije se imenuje »napovedovanje pri
hodnosti«, kjer je zopet osnova osebni horoskop. Z metodami 
napovedovanja, ki jih je več (morda naj omenim tranzite in di
rekcije), lahko zelo precizno predvidimo nek dogodek, ki bo imel 
večji vpliv na človeka ali na karkoli drugega. Napovedi dogod
kov so lahko točne le, če imamo osebni horoskop posameznika. 
Prihodnost nam namreč nikoli ne more prinesti nič drugega kot 
tisto, kar nam je že zapisano v osebnem horoskopu. Ravno tako 
je napovedovanje prihodnosti le na osnovi znamenja rojstva 
(Oven, Bik...) lahko zelo kočljivo, a kljub temu drži za določeno 
maso ljudi. Poznamo pa seveda še druge vrste astrologije, kot 
na primer mundano (svetovno) astrologijo, ki zmore napovedo
vati «usodo« celih dežel, držav, ljudstev. Ker vemo, na primer, da 
je Japonska v določenem znamenju, nam ni težko ugotoviti, da 
bo zaradi slabih aspektov, ki prinašajo tudi potrese, ravno ta de
žela najbolj prizadeta. Ugotovitve astrologije so osupljive, zato 
morda ni čudno, da se je ljudi bojijo. In da jo preganjajo. Težko 
se je soočiti z resnico, ali ne? 

Bono Baršek 
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Se vedno brez naslova 

petek, 7.4. 
Ni še tako daleč nazaj, ko sem 

se prav na teh straneh čudil, 
kako da po zimi, ki je za nami, 
nisem zbolel. Evo ti ga na; pa 
se je začelo, že sedaj kašljam 
od ponedeljka in, kakor kaže, 
bom še najmanj štirinajst dni. To 
pomeni, da bom v tem času še 
bolj tečen kot po navadi in da 
je dobro, da se ne pojavljam na 
cesti. 

V oddaji sem gostil DJ-ja iz 
Zagreba. Sicer sem ime pozabil 
takoj po tem, ko mi ga je pove
dal. Nisem pa pozabil, da je v 
Londonu pred slabim mesecem 
osvojil 4. mesto na svetovnem 
prvenstvu DJ-jev; takole ko ga 
pogledaš, mu nikoli ne bi rekel, 
da je 4. DJ na svetu. 

Po oddaji se odpeljem v Čate-
ške toplice na maturantski ples, 
kjer igra Avia Band. Fantje so mi 
čestitali za prefinjen okus obla
čenja; črnina, ki sem jo imel na 
sebi, se je namreč enkratno 
vklopila v pogrebno vzdušje, ki 
je vladalo v dvorani. 

sobota, 8.4. 
Moj prvi komad, v katerem se

veda ne pojem, ampak samo re

citiram, je končan. V bistvu, če 
sem iskren, ni čisto moj. Tomaž 
Borsan je naredil skoraj vse. Pe
sem sva pokazala tudi predstav
nikom ADIDASA, saj je besedilo 
vezano na STREETBALL, ki ga 
bodo letos organizirali kar v 12 
mestih po vsej Sloveniji, tudi v 
Posavju. Prve reakcije so bile 
kar ugodne in mogoče bo pe
sem postala celo nekakšna 
"himna" streetballa. 

nedelja, 9.4. 
Nedeljska šala: 
Kaj je to kratkovidnost? 
Kratkovidnost je, če se kit za

ljubi v tank. 

ponedeljek, 10.4. 
Odločil sem se, pravzaprav so 

se odločili organizatorji. Odločili 
so se, da me ne bodo več čakali, 
in izbrali drugega. Gre za vode
nje modne revije; že dolgo nisem 
vodil takšnih prireditev, npr. ma
turantskih plesov. Tu in tam mi 
še ponudijo kakšno vodenje, 
vendar ga skoraj vedno odklo
nim. Zakaj!? 

1. Ker sem preveč nagnjen k 
improvizaciji in bedarijam in se 
tako hitro kaj zalomi. 

2. Zdi se mi... ah, preveč za
pleteno... ne da se mi. 

Malo prej kakor po navadi (2 
uri) sva z Balkijem prišla v Novo 
mesto. Prvič in zadnjič, saj naju 
je sprehod po mestu več koštal, 

kot sva ta večer zaslužila. Balki 
si je celo jakno kupil. 

torek, 11.4. 
Iz enega konca mesta na drugi 

konec, pa nazaj in tako naprej, 
ves dan, kakor čebela. Da ne bo 
pomote; če nekdo leta kakor če
bela, to še ne pomeni, da je pri
den; to lahko pomeni samo, da 
je zbegan. In tako je bilo danes 
z mano. 

No, kljub vsemu sem nekaj 
delal, če nič drugega, sem bil 
na poslovnem kosilu. Tako sem 
lahko opazil, da imajo pri gostilni 
Budič novo natakarico, ki je svoj 
ognjeni krst opravila z nami, in 
seveda še vedno dobro kuhinjo. 

Še nekaj sem ugotovil; da je 
Budičev zimski vrt idealen za 
trač. Pogled na savski most ti 
namreč omogoča, da imaš vse 
pod nadzorom. Lahko vidiš, 
kam kdo gre in od kod prihaja 
ter na podlagi tega razviješ svojo 
zgodbo, ki jo bodo vsi sprejeli 
za verodostojno. 

sreda, 12.4. 
Danes bi moral v Ljubljano, 

vendar mi ni uspelo, pa čeprav 
Jelovica ni imela svojih prstov 
vmes. 

Še nekdo je zbolel - Kruno; 
in sedaj nimam koga jezit, tako 
da mi je kar malo dolgčas. Mi
slim, da je njemu tudi, saj tudi 
on ne more nikogar kritizirat; to 

zelo dobro dela in vedno se 
spravi na mene. 

V dobri veri, da si bom ogledal 
film Jesenska pripoved, se od
pravim v kino. Saj bi razumel, 
da se človek zmoti, ampak kako 
se lahko zmotim jaz, ki vsak te
den dvakrat berem razpored ki-
nopredstav, na koncu pa za 
ogled filma izberem napačni ter
min. Ker sem imel karto že kup
ljeno, sem si pač ogledal film, ki 
ga nisem mislil; je bil kar dober, 
tako da mi ni bilo žal. 

četrtek, 13.4. 
Moja kura se je potrudila in 

jajc za pisanke je dovolj. S po
barvanimi jajci prihajajo tudi pra
zniki. Kratki sicer, a dovolj dolgi, 
da ti porušijo bioritem. Prav do
bro se zavedam, da je danes 
zadnji dan do naslednje srede, 
ko lahko še kaj naredim za svoj 
žiroračun. Vržem se na telefone 
in noro kličem dolžnike. Ob tem 
si mislim, če ne bo čez praznike 
poravnano, se boste lahko pre
brali in slišali. Včasih bi bilo pa
metno izkoristiti medije tudi v 
svojo korist. 

Po celodnevnem klicarjenju 
se zvečer znajdem pri Zaretu in 
to v družbi, v kateri se vedno 
lepo počutim. Z Evgenom in An
drejem noro razpravljamo o bre-
zveznih stvareh, ki so nam ta 
trenutek najpomembnejše na 
svetu. (Edi) 



C NAŠ GLAS 15, 20. APRILA 1995 RAZVEDRILO j) 
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Nekateri člani Društva izgnancev Slovenije predlagajo, da se 
krog naslovljencev, ki lahko kakor koli pomagajo, da se status 
izgnancev pravično uredi, razširi tudi na predsednika republike in 
predsednika državnega sveta, ki je bil tudi sam žrtev nasilja, izvrše
nega nad prebivalci Posavja. V upanju, da jih bosta razumela, ju 
pozdravljajo z mislijo gospoda Arha: "Ne bojte se prevelikih stro
škov. Malo nas je ostalo in vsak dan nas je manj." 

Kdor pravi, da bratstvo in enotnost ne živita več, se hudo moti. 
Državnega prvenstva v speedwayu se zaradi pomanjkanja domačih 
spidvejistov "bratsko" udeležujejo tudi tekmovalci iz sosednje Hrva
ške. Na dirki v Krškem so štirje Hrvati dopolnili štartno listo s 
šestnajstimi tekmovalci, med katerimi pa je bilo kar šest Krčanov, 
zato se izjava, sicer zelo "ogretega" gledalca, zdi še posebno po
srečena: "V nedeljo smo v Krškem gledali prvenstvo Krškega in 
okolice." 

"Tovarišice in tovariši, v Združeni listi smo se vedno borili za 
vaše pravice..." je na javni tribuni na temo "Kaj lahko država ponudi 
svojim izgnancem kot odškodnino" v Brežicah izjavil Miran Potrč, 
vodja poslanske skupine ZL. "Kako, mar niso včasih vsi bili člani 
ZK, Potrč je bil celo predsednik slovenske skupščine, kjer bi lahko 
uredili in rešili naš status, pa tega celih petdeset let niso hoteli 
narediti," je srečanje komentiral že kar prileten izgnanec in dodal, 
da bi končno morali dojeti, kdo v Sloveniji je pravi naslov za reše
vanje takih vprašanj. "Čas je vedno delal za državo in proti nam in 
tako je, žal, tudi danes." 

Na istem "mitingu resnice" se je kar naprej slišalo Združena 
lista, pa spet Združena lista, pa še enkrat Združena lista, kot da 
stranka, včasih in danes, ne bi imela mejčkeno drugačnega imena. 
Registrirana je kot ZLSD, kar prevedeno pomeni Združena lista 
socialdemokratov, zadnjega dela imena pa se sami velikokrat vztraj
no izogibajo. Nič čudnega, saj sta si, po mnenju mnogih, združena 
lista in socialdemokracija dve povsem nasprotni opciji oziroma 
orientaciji. Seveda le v Sloveniji, ker združenih list drugod ne najdete. 

Medtem ko so nekateri izgnanci, sicer bolj nezainteresirano, a . 
vendar še poslušali Mirana Potrča, so drugi dogajanje že začeli 
zapuščati, med njimi tudi predstavniki "sedme sile", kar je "slavnos
tni" govornik seveda opazil. "Veste, dr. Plut je ob neki priložnosti 
predlagal, da borcem ne bi priznali samo dvojne pokojninske dobe, 
ampak trojno, saj so bili štiriindvajset ur na dan v gozdu." Izgnancem 
se misel ni zdela pretirano smešna. Kaj pa vam? 

Na javno tribuno, ki so jo pripravili po sklepu predsedstva Ob
močne organizacije ZLSD in po dogovoru s poslansko skupino 
ZLSD, so bili povabljeni tudi poslanci iz Posavja, vključno z gospo
dom Francem Lipoglavškom iz Radeč. Kaj jih je, kot že tolikokrat 
do sedaj, zadržalo, da se srečanja z izgnanci niso uspeli udeležiti, 
ne vemo. Morda angina, morda trebušna gripa, kdo ve? 

"Italijani nas kar čudno gledajo, ker je tolar tako močan," je 
na tiskovni konferenci podjetja Lisca izjavil njen direktor Vili Glas, 
ko je imel v mislih nerealno tečajno politiko slovenske vlade, ki da 
za inflacijo zaostaja najmanj petnajst odstotkov. "Kdo sploh še hoče 
marke, franke, dolarje ali jene ob tako močnem tolarju. Vse konver
tibilne valute v primerjavi z marko ali jenom padajo, samo pri nas 
je danes marka vredna manj, kot je bila v začetku leta 95, kar je 
najmanj smešno, če ne še kaj..," je jezno ugotovil direktor Glas. 

Vsi naši novinarji imajo neko posebno novinarsko žilico. Vse, 
kar potrebujejo pri svojem delu, imajo vedno pri roki. Mnogim ljudem 
so najbolj nadležni njihovi fotoaparati, saj z njimi "šklocajo" kjer 
koli in kadar koli. Ubogi ljudje tarnajo in že kar resno grozijo, saj 
mislijo, da bodo že v naslednji številki Našega glasa. "Ne se bati, 
kar tako v časopis pa tudi ne. Moraš že biti nekaj posebnega!" 

Zvestoba pa taka! Minulo soboto je bil v Kapelah občni zbor 
gasilskega društva. Eden od članov se je na občni zbor pripeljal 
kar iz Rusije. P.S. Ta mož je avtoprevoznik. 

Še dobro, da v Krškem nimamo društva proti mučenju živali! 
Ko se pojavijo nekateri Kostakovci, se štirinožne zverine kar poskri-
jejo. Zakaj? Trikrat lahko ugibate! 

Zakaj Teksas? Mnogi še vedno ne vedo, zakaj nekateri pravijo 
krški srednji šoli Teksas. Za ta naziv obstajata dve razlagi. Prva je, 
da po računalniški tvrdki Texsas Instruments. Druga pa ta, da imajo 
na tej šoli nihajna vrata, ki so jih nekateri videli prej le v "kavbojkah", 
na vhodih v gostilne. 

Ena izmed žrtev brežiškega projekta "Intermarket" je tudi naš 
občasni sodelavec, Goran Rovan. V Krškem je zaprosil za posojilo, 
pa ga ni dobil, ker naj bi bil lokal v brežiški občini. Potem je denar 
zbral in februarja naj bi "zalaufal" novo Nikino prodajalno. Potem 
pa je Koržetov sklad razveljavil pogodbo s kupci hale Adrie Caravan 
v Brežicah, iz finančnih vzrokov. Potem so pa Adriini delavci zagro
zili, da bodo blokirali - sicer zastraženo - halo, kjer naj bi bil sistem 
novih prodajaln. Goran in vsi, ki so se skupaj z njim lotili naložbe, 
pa kar slišijo, kako obresti tečejo! 
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Demol i t i on group 
in KUT Gas v LJubljani 

Severina in 
Leskovec pri Krškem - Veli

konočni vikendje v Pacifiku mi
nil kar z dvema nastopoma. Naj
prej so v petek nastopili sloven
ski Avia band, ki pa niso bili pre
več obiskani. Bolje je bilo v ne
deljo, ko je že petič v Pacifiku 
nastopila Severina in naredila 
dober žur (zato pa je tu že petič) 

POSEBNO OBVESTILO! 
NUJNO PREBERI! 

V petek bo v Pacifiku modna 
revija in cocktail party z modno 

Iz PacifiHa 

Avia band 
skupino Michela iz Maribora, 
kjer se bodo predstavili frizer
stvo Nataša iz Brežic, optika 
Rime Krško, trgovina Nika iz 
Krškega. Bombi-ltalco Sevnica 
ter butik XXL iz Krškega. Zdaj 
pa pozor! Prvih dvajset, ki bo 
danes, v četrtek, s časopisom v 
roki prišlo v butik XXL v Krškem, 
dobi od lastnika vstopnico za 
modno revijo za dve osebi. (Cole) 

Ljubljana, 12. aprila - Demo
lition group so za promocijo 
nove plošče Deep True Love iz
brali kar oder Slovenskega mla
dinskega gledališča, saj plošča 
večinoma zajema njihovo sode
lovanje pri gledaliških predsta
vah Roberto Zucco in Butte-
rendflv Matjaža Pograjca. Kot 
gostje so nastopili KUT Gas, in 
sicer s priredbami skladb s te 
plošče. Za prijetno preseneče

nje pa so poskrbeli igralci SMG 
z odlomki iz predstave Butte-
rendflv, nekakšnimi spoti "v ži
vo". 

V petek, 21. aprila, pa bo v 
kulturnem domu v Brežicah (biv
ši dom JNA) nastop štirih doma
čih skupin, ki ga organizira Fo
rum ustvarjalcev kulture Breži
ce: A je to, Demolition group, 
Polska malca in KUT gas. (EMS) 

Dobova, aprila - V dobovski diskoteki Paradiso sta minuli, sicer 
praznični vikend nastopili dve hrvaški skupini, Latino in Gazde. 
Obiskovalci so, tako kot vedno, tudi tokrat navdušeno pozdravili 
glasbene goste in se z njimi veselili do jutranjih ur. Pravi spektakel 
pa se obeta v petek, 21. aprila, ko bo prvič v Sloveniji v Paradisu 
v živo nastopil Alen Vitasovič z bendom. To bo žur! (dama) 

Nagradna križanka OPTIKE BAUTIN 

prijatelji! 
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Sponzor tokratne križanke je 
optika Bautin, Dalmatinova 1, 
Krško, kjer lahko kupite dioptrij-
ska in sončna očala priznanih 
znamk, opravite okulistični pre
gled in še kaj. Pričakujejo vas 
vsak dan, tudi popoldan in tudi 
ob sobotah. 

V optiki Bautin bodo za pravil
no rešene križanke razdelili tri 
nagrade: 1. sončna očala Win-
chester, 2. 50% popusta pri 
nakupu sončnih očal, 3. prav 
tako 50% popusta pri nakupu 
sončnih očal. Rešene križanke 
pošljite na naslov: NAŠ GLAS, 
C.K.Ž. 23, Krško, najkasneje do 
sobote, 29. aprila 1995. 

Rešitve križanke iz dvanajste 
številke - Geslo: EMANUEL, 
GAS BLUE JEANS. Po vodo
ravnih vrstah: KALO, ILIR, Tl-
PO, GAS, BARABA, EMA
NUEL, ALAN, LAFORGUE, ILA, 
AKELA, EDISON, BARIL, JOR, 
ND, ORA, IKE, AT, RO, STOA, 
ADA, ANAT, SNEŽNIK, TIPA, 
TSUNAMI. 

Tridesetim, ki so pravilno rešili 
nagradno križanko, bo sponzor 
Orlando iz Brežic podaril 10-od-
stotni popust pri nakupu v njiho
vi trgovini. Nagrajenci so: Vida 
Peteline. Aljoša Motore (oba iz, 
Artič), Gabrijela Gmajnič, Vida 
Gole, Dejan Colner (vsi iz Bre
stanice), Dejan Predanič, Blaž 
Bergant, Katja Kordelc (vsi iz 
Brežic), Jelka Peranovič iz Cer-
kelj ob Krki, Polona Batagelj. 
Pavla Punčuh (obe iz Kostanje
vice na Krki), Jože Zaje, Kristina 
Zagorc, Vesna Tovornik, Alojz 
Kerin, Sabina VVinani, Meri Har-
tman- Maric, Kristina Pire, Maja 

Šušterič, Branko Bašek, (vsi iz 
Krškega), Tadej Puntar, Dejan 
Hribar (oba iz Leskovca pri 
Krškem), Rado Brate iz Mirne, 

Andrej Rober iz Radeč, Branka 
Krušič, Milena Žičkar, Franc Je-
lenko, Silvester Seničar, Silva 
Medvešek (vsi s Senovega), 

Branka Plazar (iz Sevnice). Po
pust pri nakupu v trgovini Orlan
do v Brežicah lahko uveljavite z 
osebnim dokumentom. 
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NA KRATKO: ; Homeopatija tudi 

pr i nas vse bolj prodira 
Država, izgnanci* odškodnina 

Brežice, 10. aprila - V Društvu izgnancev Slovenije deluje deve-
tinsedemdeset krajevnih organizacij. So soustvarjalci pripravljenega 
Zakona o žrtvah vojnega nasilja, zahtevajo rento v višini 8.000 SIT 
na mesec do smrti, pravico do vojne odškodnine, za prvo branje 
pa pripravljajo tudi že Zakon o vojni odškodnini. Državnemu zboru 
predlagajo, naj se opredeli za rento, saj bo le takšna oblika izpla
čevanja mogoča takoj po sprejemu zakona, to pa bi bilo tudi moralno 
in materialno zadoščenje za vse prizadete, (dama) 

Določitev območja naselij občine Radeče 
Radeče, 13. aprila - Kako razrešiti problem v zvezi z naseljem 

Obrežje pri Zidanem mostu? Državni zbor je v Zakonu o ustanovitvi 
občin ter o določitvi njihovih območij potrdil, da obsega občina 
Laško tudi naselje Obrežje pri Zidanem mo^tu, s spremembami in 
dopolnitvami zakona pa je občini Laško dočJfcl še naselje Suhadol, 
ki je sprva pripadlo občini Radeče. Zadeva v praksi že povzroča 
nevšečnosti, predvsem z vidika geodetske stroke in urejanja prosto
ra, pojavljajo pa se tudi komentarji o neregularnosti volitev v občini 
Radeče, saj so se potemtakem volitev udeležili občani občine Laško. 
Kaj na vse to porečejo v Laškem? (dama) 

Ob svetovnem dnevu zdravja 
Svetovni dan zdravja, ki ga že vrsto let zaznamujemo 7. aprila, 

poteka v letošnjem letu pod geslom "Svet brez otroške paralize". 
Ob tej priložnosti je dr. Hiroshi, generalni direktor Svetovne zdrav
stvene organizacije, objavil posebno poslanico, v kateri med drugim 
ugotavlja, da danes težko razumemo strah, ki so ga še pred 40 leti 
vzbujale epidemije otroške paralize po svetu. V Sloveniji že 17 let 
niso zabeležili te bolezni, kar pomeni, da smo otroško paralizo 
odpravili. (Kati) 

/ 8 0 . 0 0 0 DEM za Avtoservis Brežice 
Brežice, 18. aprila - Kupnina za Avtoservis Brežice znaša 

780.000 nemških mark in je po mnenju bivših delavcev podjetja 
smešno nizka, saj naj bi bilo to popolno razvrednotenje imetja, ki 
obsega devet stavb (delavnic) s vso opremo in orodjem. "To in pa 
nerešeni status skoraj osemdesetih delavcev sta dva vpijoča proble
ma, ki ju moramo pravično in čim prej razrešiti. Ti ljudje se lahko 
preživljajo le z delom na črno, ker jih nihče ne zaposli in druge 
izbire skoraj nimajo. To je resnično zelo žalostno. Kje je torej pravna 
država," je zadevo komentiral Vlado Rožič, (dama) 

Ha obisku pr i sosedih 
Samobor, aprila - Po daljšem času smo zopet obiskali Samobor. 

Na glavnem trgu smo si ogledali velik šotor, v katerem se ves 
mesec odvijajo razne prireditve, kot so Samoborska salamiada, 
praznik kruha, dnevi ožujskega piva in še in še. Obiskovalcev in 
kupcev iz Slovenije je čedalje več, saj se na "placu" dobi veliko 
poceni stvari, od čevljev pa do tekstilnih izdelkov. Splača se priti 
v prijazno mestece Samobor, če ne drugače, pa vsaj kot turist. 
(Božidar Zore) 

7. maja - jezikova nedelja na Bohorju 
V mesecu maju je na vrsti jezikova nedelja. To je tradicionalna 

prireditev, ki bo že osemnajsta po vrsti. Vabijo vas, da 7. maja 
prinesete: najdaljše, najtežje ali pa najbolj izvirne jezike na tekmo
vanje, ki bo pri koči na Bohorju ob 11. uri. Kot vsako leto, bo tudi 
letos veselo in zabavno. Ne zamudite prijetne zabave. (Toni) 

Planinsko društvo Bohor Senovo vabit 
1 1 . apri la pohod druž in na Bohor 

Na oglasnih deskah v občini Krško so se pojavili plakati, s katerimi 
planinsko društvo vabi vse planinske družine in prijatelje Bohorja, 
da se 22. aprila udeležijo pohoda na Bohor. Start bo v Srobotnem 
ob 8. uri, v koči pa vas pričakujejo med 11. in 12. uro, kjer boste 
deležni toplega čaja. 

Bencinski servis v prenovi 
Šentjernej, aprila - Končno so se tudi v tej občini odločili za 

prenovo bencinskega servisa. Uredili bodo večje površine in s tem 
omogočili širšo in kvalitnejšo ponudbo blaga in storitev. Uveden 
bo samopostrežni način prodaje z večjo izbiro. Sedanji objekt je 
bil zgrajen pred dvemi desetletji, zato je že skrajni čas za prenovitev. 
Dela redno potekajo, zato pričakujejo otvoritev že v začetku meseca 
maja. (Lea) 

Sekanje pirhov na Grmadi 
Krško, 16. aprila - Pri planinskem hramu na Grmadi je potekalo 

že 2. tradicionalno sekanje pirhov s kovanci. Starega slovenskega 
običaja se je na vrhu izletniške točke na Sremiču spomnilo lepo 
število obiskovalcev. Rudi Dular je osvojil 1. mesto s šestimi zadetki 
v polno, Alojz Živič je zaostal le za en zadetek, Darko Simončič pa 
je s tremi uspešnimi preseki pirha osvojil 3. mesto. Prvi trije so 
prejeli praktične nagrade, nato pa so se vsi poveselili v prijetni 
družbi. 

Planinski hram na Grmadi obratuje vsako soboto in nedeljo od 
13. ure naprej. Napitki in vesela družba vas pričakujejo. (Gaiex) 

Brežice, aprila - Dr. Korne
lija Pope-Toth je specialistka 
splošne medicine z zasebno 
ordinacijo. Malo drugačno od 
drugih: ukvarja se namreč z 
alternativno medicino - z aku
punkturo in zeliščarstvom. In 
s homeopatijo... 

"Na kratko je zelo težko razlo
žiti, kaj homeopatija je. Ponava
di rečem ljudem, naj si to poiš
čejo v knjigah. To je metoda 
zdravljenja s posebej predelani
mi naravnimi snovmi, ki pokriva 
celotno podrožje medicine. Bol
nika jemlje kot celoto, ne kot 
simptom. Diagnoza je zelo po
membna, vendar je pomembno 
tudi, kako bolezen doživlja člo
vek sam. Simptom doživljanja 
bolezni je prvorazrednega zna
čaja. Upoštevamo torej tudi psi
hofizično stanje, ne samo tele
sno. 

Naša uradna medicina še ne 
sprejma homeopatije kot enako
vredno metodo, drugod pa - na 
Madžarskem imajo zanjo že ka
tedro na medicinski fakulteti. Pri 

nas se včasih celo izogibajo po
govoru o tem. Vendar se ho
meopatija tako močno uveljav
lja, da si bo tudi institucionalna 
medicina o njej morala ustvariti 
neko stališče." 

Dr. Tothova ima zaenkrat edi
no ordinacijo v Sloveniji, ki se 
ukvarja s tovrstno terapijo. 
Uradno je sicer zeliščarica, ker 
status homeopatije pri nas še ni 
zakonsko urejen, ljudje pa priha
jajo k njej iz vse Slovenije m celo 
iz Hrvaške. Pravi, da se nekateri 
ukvarjajo tudi že z izdelavo zdra
vil in dajejo tudi nasvete, sicer 
pa imajo ljudje, ki so željni ho-
meopatskega pristopa, stike 
predvsem s tujci, ki občasno pri
dejo k nam. 

Pri tej metodi je treba bolnika 
temeljito spoznati, zdravila se 
predpisujejo in kombinirajo gle
de na osebnostne lastnosti po
sameznika, zato mora terapevt 
vsakogar posebej spoznati. V 
začetku si vzame čas za kako 
uro razgovora z njim, da se te
meljito spoznata: "Do pacienta 
je treba imeti nek odnos, ga spo
znati. Po pogovoru si določim 
nekaj izhodišč, sčasoma pa se 
odnos razvija, zato vsake toliko 
spet sedeva skupaj in vse predi-
skutirava. Svojega dela ne čutim 
kot napor. Dolgočasno pa še 
zdaleč ni, ker grem vso pot sku
paj z bolnikom. Skupaj morava 
premagati njegove težave. Vse, 
kar človeka teži, moram najprej 
rešiti v sebi, nato mu lahko šele 
pomagam. Tako tudi ne morem 
ločiti - to je delo, to pa kaj dru
gega." (nic) 

TELEVIZIJA NOVO MFSTO 

idSftal 
s Trdinovega vrha 

na kanalu 

vsak dan 
ob 19. in 21. uri 

N O V I C E 

vsak ponedeljek ob 18. uri 
O T R O Š K A O O D A J A 

in po N O V I C A H 
Š P O R T N I P R E G L E D 

vsak torek ob 20. uri 
C E L O V E Č E R N I F I L M 

in NOVICE ob 21.30 

vsako soboto 
tedenski pregled 

O D S O B O T E DO S O B O T E 
in 

mlad inska oddaja 
NKC TV 

Nova razstava 
Šentjernej, aprila - V prostoru Dolenjske banke je odprta nova 

razstava Simona Kajtne, študenta tretjega letnika na Akademiji za 
likovno umetnost v Ljubljani. Njegove slike odpirajo vpogled v umet
nost izvirnosti, drugačnosti, osebne naravnanosti in odprtosti v 
sodobni svet. (Lea) 

) Občinska pevska revi ja 
Zveza kulturnih organizacij Sevnica organizira v soboto, 22. aprila, 

ob 20. uri v kulturni dvorani v Sevnici tradicionalno občinsko pevsko 
revijo, na kateri se bodo predstavili moška vokalna skupina Svoboda 
Krmelj, vokalna skupina Corona, MePZ Lisca, MePZ Jutranjka in 
MePZ Primož Trubar Loka. Vstopnice bodo v prodaji uro pred 
predstavo. Vabljeni! (Gaiex) 

Otvoritev razstave Alojza Konca 
Sevnica, 12. aprila - Na sevniškem gradu je bila prejšnjo sredo 

otvoritev stalne razstave akademskega slikarja Alojza Konca. Umet
nika je navzočim pobliže predstavil dr. Milček Komelj, ki ga je 
označil kot občutljivega slikarja barve in svetlobe. Po njegovem 
mnenju je Konec "predan barviti okolici, v kateri samotno, vendar 
živahno ustvarja. Zanj je ta razstava obračun z dosedanjim delom, 
ki v njegovih letih še zdaleč ne sme biti kakor koli spominska". 
Konec je 38 slikarskih del podaril občanom Sevnice, upravitelj zbirke 
pa je ZKO Sevnica. Njegova razstava je razveseljiva tudi za upravo 
gradu, ker bo popestrila grajsko ponudbo. (T.S.) 

Ponovitev jubilejnega koncerta 
Loka pri Zidanem Mostu, 17. aprila - Po uspelem koncertu ob 

15- letnici MePZ Primož Trubar v Sevnici se je zbor predstavil tudi 
domačemu občinstvu v Loki. Predsednica prosvetnega društva Pri
mož Trubar Loka Marjana Koren je izročila zboru priznanje ob 
jubileju. Posebne nagrade je prejelo še šest ustanovnih članov ter 
Brane Balog in Jože Imperl za organizacijsko delo v zboru. Sprego
voril je tudi predsednik zbora Franc Strajnar in povedal, da vsak 
posameznik prispeva svoj kamenček v mozaiku uspeha zbora. (T.s.) 

Krajani HS Loka pri Z/danem Mostu sprašujejo 

Kaj bo $ cesto loha-Radeie? 
Kdaj mislijo dela nadaljevati in kdaj bo končana sa
nacija ceste Loka-Breg-Sevnica, ki je trenutno urad

no zaprta. Odrezani od sveta 

Loka pri Zidanem Mostu, 
aprila - Krajani krajevne skup
nosti Loka pri Zidanem Mostu 
so ogorčeni in upravičeno ne
zadovoljni, saj pričakovanih 
odgovorov na svoja pisma in 
proteste od naslovnikov do 
danes še niso dobili. Med 
enim zadnjih "pisem", ki je bilo 
naslovljeno na Ministrstvo za 
promet in zveze, so poudarili, 
da so se za takšno obliko pro
testa odločili zaradi nemogo
čega stanja vseh cest, ki vodi
jo v njihovo KS ali iz nje. 

Gre predvsem za cesto R 330 
v dolžini 1.600 m na relaciji 
Loka-Radeče. Ta cesta je bila 
že prej neasfaltirana in slabo 
vzdrževana. Krajani so dolgo 
potrpežljivo prenašali zastoje na 
cesti in neprevoznost ceste, 
vendar vedno upali, da jo bodo 
končno že prenovili in usposobili 
za promet. 

V začetku leta so se dela na 
omenjeni cesti ustavila. Izvajalec 
je odpeljal vse gradbene stroje, 
cesto pa pustil v takem stanju, 
da je dejansko neprevozna za 
osebna vozila. Namesto stare 
neasfaltirane ceste so dobili 
cestno gradbišče, nevarno za 
kakršne koli prevoze. Pojasnilo 
izvajalca je, da je zmanjkalo de
narja!? 

Krajani se sprašujejo, zakaj so 
pričeli dela brez finančne kons
trukcije projekta, zahtevajo, da 
se vzpostavi vsaj prvotno stanje, 
postavljajo pa tudi vprašanje o 
strokovnosti dosedanjih del, saj 
ponekod izza podpornih zidov 
že silijo plazovi. 

Kot je dejal nezadovoljni Lo-
čan: "To so edini neasfaltirani 
kilometri vse od Hamburga do 
Carigrada!" 
Hudo se prav gotovo ni zmotil. 
(dama) 

Na sliki: tudi cesta Loka-Breg-Sevnica je neprevozna oziroma 
zaprta za promet. Kam torej varno iz Loke? 

PCPf Hršho 
Program industrijskega 

šivanja 
Na pobudo Republiškega 

zavoda za zaposlovanje, Ob
močne enote Sevnica poteka 
na Posavskem centru za per
manentno izobraževanje 
Krško usposabljanje nezapo
slenih oseb iz vseh treh po
savskih občin v programu in
dustrijskega šivanja. Pro
gram, ki obsega 200 izobraže
valnih ur, obiskuje 10 udele
ženk v teoretičnem in praktič
nem delu. 

Praktični dei usposabljanja 
poteka v delavnici Jordan pod 

strokovnim vodstvom dveh mš-
truktonc. Usposabljanje poteka 
s cil|em. da se udeleženke nau
čijo industrijskega šivanja, spo
znajo materiale in pridobijo hi
trost šivala ter na koncu nare-
dij.o izdelke. 

Zavod za zaposlovanje je že 
organiziral ogled dela in razgo
vor o možnostih zaposlovanja. 
Pričakovati je. da se bo večina 
udeleženk kasneje tudi zaposli
la. Program industrijskega šiva
nja bodo verjetno ponovili jese
ni. (Galex) 

Ha hipodromu ze pričeli z deli 
Šentjernej, aprila - Z deli na hipodromu so že pričeli, vse poteka 

po načrtu. Urejajo notranjo in zunanjo progo, nasip ob progi, ograjo 
okoli hipodroma, čistijo okolico, da bo celoten objekt dobil lepši 
videz. Pri urejanju hipodroma pomaga tudi občina. 

Delajo pa tudi na veseličnem prostoru. Sanitarije so že urejene, 
po tleh so položene ploščice, elektrika je napeljana. Postavili bodo 
še mize, sank in kuhinjo. 

Dirke Alpe-Jadran držav Slovenije, Hrvaške in Avstrije bodo v 
Šentjerneju 21. maja. Organizirali bodo osem tekem. Glavna točka 
lega dne bo spominska dirka Jurija Levičarja, ki jo bosta sponzorirala 
občina Šentjernej in TPV Novo mesto. Prireditev bo pod pokrovitelj
stvom ministrstva za kmetijstvo. Pričakujejo tudi blagoslov hipodro
ma, za kar pa še nimajo potrditve škofijske zveze. (Lea) 
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Delovni obisk župana 

Danila Siterja v KS Senovo 
Senovo, 13. apr i la - Več kot 

5 0 % vseh makadamsk ih ces t 
obč ine Krško leži v KS Seno
vo. Porazno s tan je teh ces t in 
pr iprava p lanov za leto 95 sta 
bila vzrok, da sta župan Dani lo 
Siter in s t rokovn i sodelavec 
Niko Somrak obiskala KS Se
novo. 

Po novi zakonodaji o lokalni 
samoupravi je župan tisti, ki 
skladno s sprejetimi plani izvršu
je posamezne postavke prora-

Skupaj s senovskima svetni
koma Vidom Budno in Mihaelom 
Senico ter predstavniki KS Se
novo sta si gosta ogledala del 
makadamskih cest v dolžini 
okrog 50 km. Tako sta na lastni 
koži občutila del tegob, ki jih 
vsakodnevno občutijo številni 
uporabniki v navadnih vozilih in 
v dosti bolj ekstremnih vremen
skih pogojih. Prevozili so ceste 
od senovskih neasfaltiranih ulic, 
preko Armeza, Malega Kamna, 

S terensk im voz i lom pobira l luknje in izpolnjeval ob l jube 

čuna. Seznanitev z realnim sta
njem cestne infrastrukture je 
prav gotovo ena od pomembnih 
predpostavk za pravično pora
zdelitev predvidenih sredstev. 

Reštanja, Sedma, Porebra, Kali-
ševca, Gorenjega Leskovca, 
Stranj, Zaloga, Zajsel, Pustih Lo-
žic, Plešivce, planinske koče na 
Bohorju, Jevše, Ravnega Loga 

Tudi tok ra t so imel i delavci notranjega min is t rs tva iz UNZ 
Krško kar polne roke dela. Iz n j ihovih poroč i l o dejanj ih , d o g o d 
kih in pojavih smo lahko razbral i , da so ponovno zabeležil i 
nekaj neuspel ih po izkusov i legalnega prehoda državne meje, 
kar nekaj ta tv in , p rometn ih nesreč... 

Kršila javni red in m i r Prometna nesreča 
Patrulja PP krško je bila 8. 

aprila poslana na intervencijo v 
lokal Derbv v Krškem. Tam sta 
javni red in mir kršila A.F. in F.H., 
državljana BIH, začasno stanu
joča v Krškem. Bila sta vinjena 
in ker nista dobila več alkoholnih 
pijač, sta pričela razbijati kozar
ce in drug inventar. Razgrajača 
sta povzročila za okoli 20.000 
SIT škode, srečala pa se bosta 
tudi s sodnikom za prekrške. 

Vlomilca Se iščejo 
Neznani storilec je v noči z 9. 

na 10. april vlomil v tehnično 
trgovino Tehnotrade v Brežicah. 
Odtujil je večjo količino vodo
vodnega materiala, in sicer: 90 
vodovodnih pip in kovinski stroj 
za rezanje mesa. Vrednost ukra
denih predmetov znaša cca. 
580.000 SIT. 

Gumijevka in noi 
Na mejnem prehodu Rigonce 

so policisti pri pregledu osebne
ga avtomobila K.P., državljana 
Republik^ Hrvaške, našli gumi
jevko in nož z desetcentimeter-
skim rezilom, prirejenim posebej 
za napad. Kršitelj bo predlagan 
v postopek pri sodniku za prekr
ške. 

Na lokalni makedamski cesti 
Drnovo-Pot na Beli breg zgodila 
prometna nesreča, v kateri se je 
ena oseba huje poškodovala, 
nastala pa je tudi večja material
na škoda. Ko je B.Š. iz Krškega 
pripeljal iz naselja Drnovo, je z 
neprimerno hitrostjo iz blagega 
ovinka zapeljal v ravnino in izgu
bil oblast nad vozilom. Zapeljal 
je na neutrjeno bankino in obstal 
z vozilom na njivi. 

Vnele so se mu hlače 
V krškem podjetju Vitacel se 

je 12. aprila hudo ranil delavec 
Z.Š. Okoli 18.10 je s sodelavcem 
hotel zamenjati pušo na valju, 
zato sta pripeljala voziček z je
klenkami. Z.Š. je z gorilcem v 
roki stopil do cevi in pričel greti 
pušo. Zapadi temperature in 
odprtega ognja se vnela leva 
hlačnica njegove delovne oble
ke, ki je bila na spodnjem delu 
umazana od olja in masti. Ker 
hlač skupaj s sodelovcem nista 
mogla pogasiti, je sodelavec po
grabil zgornji del delovne obleke 
in z njo ukrotil ogenj. Ranjenca 
so odpeljali v zdravstveni dom 
Krško, nato pa v novomeško 
bolnišnico. 

Plaz se še bo l j r u š i 
Lansko jesen so položili asfalt od Dola do Mladja, približno 3 

kilometre. 2e pozimi pa se je začel na odseku Bazgovica ob dežju 
in snegu počasi udirati. Asfalt je počil, zato so delavci cestnega 
podjetja cesto razširili. Sedaj je ta predel že resno ogrožen in zelo 
nevaren za vsa vozila. Ljudje, ki so odvisni od te ceste (šest vasi) 
se bojijo, da morda že jutri ne bodo mogli v službe. 

Že leta 1992 se je tu pričel rušiti plaz, vendar so cesto vedno 
zasipavali s peskom. Ljudje iz hribovskih vasi so bili tihi in potrpež
ljivi, vendar sedaj, ko so že resno ogroženi, naprošajo občino, da 
nekaj stori tudi za to. (Lea) 

in Zakla do Senovega. 
V planinski koči na Bohorju pa 

so razpravljali o problematiki 
vzdrževanja in posodabljanja 
cest na senovskem območju. 
Župan je bil z obljubami zelo 
previden, saj bo letošnji delež, 
namenjen za ceste, zelo okrnjen 
zaradi dolgov, nastalih v lan
skem letu. Je pa obljubil vso 
podporo pri odprtju peskoko-
pov, s katerimi bi približali in po
cenili vzdrževanje, ceneje bi pri

hajali do gramoza, bližina pa bi 
pocenila tudi prevoze, kar bi po
sredno prispevalo k boljšemu 
vzdrževanju cest. 

Upajmo, da bo obisk prispe
val k bolj pravični porazdelitvi 
razpoložljivih sredstev, kot je 
bilo v zadnjem štiriletnem obdo
bju. V teh letih je bila KS Senovo, 
posredno pa tudi prebivalci, za
postavljena in oškodovana. Zdaj 
je čas, da se krivica popravi. (To
ni) 
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Valantičevo 17, 
68000 Novo mesto 
Telefon:+386 68/23 174, 
323 300 
Telefax:+386 68/342 094 

čas oddajanja: 
Ob sobotah oddaja
mo doklor nas bosta 
klicali. 
Vsak dan oddajamo 
mod 5.30 In 24.00 
uro. 

Leskovški prvošolčki 
obiskali porodnišnico 

so bili čisto ma|hm. Imeli so maj-
hne prstke in. nogice. Dojenčki 
veliko spijo. Ko so lačni, se zbu
dijo, ko so zopet siti. zaspijo. 

Novo mesto , 12. apri la - Pr
vošolčk i OŠ Leskovec so ob i 
skal i novomeško porodnišn i 
co , kjer j im je pediatr in ja dr. 
Pavlinova razkazala porodn i 
šn ico in pokazala en dan s ta
rega dečka , ob t e m pa tud i ves 

Bil i smo v porodnišnici 
Ko sem zjutraj vstala, sem se 

hitro oblekla in odšla v šolo. Ko
maj sem pričakala, da je prišel 
avtobus in nas odpeljal v porod
nišnico Novo mesto. V porodni-

postopek pregleda in ravnanja 
z novoro jencem. Obiskal i in 
zapeli so nekaj pesmic bodo
č i m m a m i c a m in skupin i ma
mic, ki je ravno doj i la novoro
jence. 

šnici smo videli vse stvari, ki jih 
potrebujejo zdravnice in zdrav
niki pri porodu. 

Dojenček je bil v postelji. Zra
ven je bila mamica, ki ga je do-
|ila. Mamicam v porodnišnici 
smo zapeli pesmice. Dojenčki 

Ko zdravniki vidijo, da sta ma
mica in otrok zdrava, gresta do
mov, k svoji družini. 
(Vtisi udeleženke Doroteje Jazbec, 
učenke 1.C OŠ Leskovec pri 
Krškem) (Toni) 

Prva dejavnost društva Vodnar 

Razstava slik Andreja Vidmarja 
Krško, 14. apri la - Na dvo

r išču pri galer i j i , na koncu 
Krškega, j e bila v petek raz
stava slik Andreja Vidmarja. 
Slabo vreme je k l jub vsemu na 
to prvo razstavo pr i tegni lo ne
kaj l judi oz. č lanov druš tva 
Vodnar. 

Društvo Vodnar se ukvarja s 
podobnimi dejavnostmi kot bre
žiški Forum ustvarjalcev kulture, 
torej oživiti nedogajanje na po
dročju Krškega, s prirejanjem 
raznih koncertov, razstav slik, 
fotografij, ekoloških akcij ... 
Predsednik društva Andrej 
Vidmar pa je povedal: "Danes 
naj bi bila nekakšna formalna 
ustanovitev društva Vodnar. 
Imamo že izdelan plan za na
slednje tri mesece. Od tega bi 
izpostavil razstavo starih gobeli
nov in prirejanje ekoloških akcij, 
ki ne bi potekale za mizo s ku
pom papirjev v roki, ampak bi 
bile prave akcije. V povezavi z 

gimnazijami in osnovnimi šolami 
pa bi prirejali tudi ekološke tabo
re. 

Že v soboto si lahko nad Val
vasorjevo knjižnico ogledate 
razstavo slikarke Lučke Lamaj, 
ki jo bo popestril nastop Polske 
malce v unplugged verziji. Vab
ljeni! (Cole) 

Ringaraja in irumbaruri 

Ko b o m veliko b o m . . . 
V našem vrtcu smo v marcu izvajali vzgojno delo v sklopu "Ko 

bom velik, bom..." Otroci so se igrali v različnih ustvarjalnih delav
nicah v hiši in zunaj nje. Vsebine so se vezale na pravljice, dom, 
družino in poklice staršev. Starši so se uspešno vključevali v zapo
slitve predvsem v mali šoli. Tako je otroke v igralnici obiskala mama 
trgovka, predstavila svoj poklic in se skupaj z njimi igrala trgovino. 
Na kmetiji so otroci opazovali peko kruha v krušni peči ter se ga 
do sitega najedi. Izvedli smo kar dva izleta v Kozje, kjer smo obiskali 
Mont in pekarno Hesnik, kjer so najmlajši oblikovali in pekli zemlje. 
V tovarni Mont pa so se mnogi otroci srečali s starši in videli, kaj 
delajo v službi in kako poteka proizvodnja. V sodelovanju s šolsko 
kuhinjo so otroci v igralnici pripravljali sadno kupo, rogljiče in drugo 
pecivo, s čimer so pogostili svoje mame ob materinskem dnevu. 
Bo kdo izmed naših malčkov kuhar, pek ali trgovec... ? 

Silva Kovačič 
W E Koprivnica 

Pisma bralcev 

Prekletstvo nad kolesarji 

Delovanje NEK v marcu 
Marca je jedrska elektrarna 

Krško dosegla 97,9-odstotno 
razpoložljivost in 96-odstotno 
izkoriščenost ter proizvedla 
442.020 MWh (neto) električne 
energije. Temperaturni prirastek 
reke Save je bil pod dovoljenimi 
tremi stopinjami Celzija: pov
prečno je znašal 0,8 stopinje C, 
največ pa 1,1 stopinje C. V teko
činskih izpustih je koncentracija 
tritija znašala 4,9 odstotka od 
največje skupne letne radioak

tivnosti (20 TBq) in koncentracija 
ostalih dopustnih radionuklidov 
0,007 odstotkov od dopustne 
letne doze (200 GBq). V plinskih 
izpustih na razdalji 500 metrov 
od elektrarne je bil delež ra
dioaktivnosti 0,67- odstoten od 
letno dovoljene doze za NEK (50 
mikroSv). V tem mesecu so 
vskladiščili 13 sodov SRAO in 
tako kumulativa zdaj znaša 
9.825 sodov. 

PERUTNNARSTVO 
GUNJILAC 

Kajuhova 3, Sanovo 
Tal.M08/7»-373 

Vaak torek nudimo 
enodnevne piščance. 

Vsako ando in toboto od 
9.-13. ure nudimo vsa vrsto 
večjih piščancev za nadadno 

rajo. 

[PALPO 
KRUH IN PECIVO LL 

©OTtDO ®B®m. 
PEKARNA PAPEŽ KRŠKO 

ROSTOHARJEVA 64 
TEL./FAJC: 0608/32-474 

-

V čas« od 11 . do 17. apri la 
so v brež išk i porodnišn ic i ro
di le: Manca Kostevc iz Koprivni
ce - Domna, Irena Jane iz Ravni 
- Luka, Martina Špan iz Sevnice 
~ Ano, Helena Požun s Senove
ga - Tino, Alenka Hietaler iz 

Trebč - Sandro. Kri i ivnna 
Smrdej iz Stare vasi - Janjo, 
Breda Brajdič z Gortce - Bredo. 
Majda Srili z Žtgarskega vrha -
Nušo. Mateja Lukan iz Pisec -
Katarino in Grozdana šo ln s Se
novega - Luka. Čestitamo' 

V času, ko v Slovenj Gradcu divjajo 
Šterovi specialci, se venetno priprav
ljajo tudi policisti v Krškem na ka| 
podobnega. Najbrž jim ostaja obilica 
časa, zato so se odločili še za kontro
lo kolesarjev rekreativcev. Kot da ni
majo opravljati česa bolj zahtevnega. 
Tudi nam rekreativcem so namenili 
kontrolo z alkotestom. Sedaj ni več 
gesla: »Zdrav duh v zdravem telesu«, 
ampak menijo, »Alkohol na kolesu«. 
Verjetno so prepričani, da gre to sku
paj. 

Ne boste verjeli, toda res je: 9. apri
la 1995 ob 18.25 sta me ustavila v 
naselju Gubčeva ulica v Krškem dva 
mlajša policista, se pravi, tik pred do
mom in zahtevala preizkus alkotesta. 
Ker imam kar nekaj izkušenj s kole
sarjenjem vem, da k<̂ |p in alkohol ne 
gresta skupaj. Zato setri preizkus od
klonil. Princip. Temu^ledi zapisnik. 
Zapisnik pa k sodniku-za prekrške in 
KAZEN. Enako ba|e velja tudi za peš
ce. Zato ne hodi domov, da bi se 
peljal pa ni govora. Obleži do iztrezm-
tve, vendar pa spet ne bo šlo brez 
posledic. Morda tudi ležanje že zara
čunavajo. 

Sem se pač čudil takšnemu po
stopku saj vemo, da se zakoni spre
jemajo po hitrem postopku in jim ne 
moremo slediti, kaj šele biti sezna
njen z njimi. Sem pa tudi mnenja, da 
za nekatere morajo veljati, nekaterim 
pa je vseeno, saj se jim lahko izogne
jo že kar na cesti. Ne mislim na luknje 
na cestah. 

Na izjavo mojih podatkov sta mi 
verjela, saj nisem imel pri sebi nobe
nih dokumentov. Nista pa verjela, da 
pred vožnjo in med vožnjo nisem uži
val prepovedanih tekočin. Z odkloni
tvijo pa nisem nameraval prikriti pri
sotnost alkohola. Gre samo za pošte
nost in za zaupanje. Kdor ni kriv, pač 
mora biti kaznovan. Morda pa je tu 
še kaj drugega v ozadju. Služba je 
služba in tu ni kaj. To pa se lahko 
zgodi tudi vam, dragi bralci, oz. kole
sarji. 

V vsej svoji kolesarski karieri, če 
se temu lahko reče, sem prekolesaril 
Hrvaško, Madžarsko, Slovaško, Avs
trijo, Monako, Francijo in Italijo in ve
lik del Slovenije, celo okoli n|e. Kaj 
pododnega se mi ni nikjer zgodilo, 
nasprotno, policisti, karabinerji ali 
kdorkoli so že bili, so pniazno poma
gali. Nikjer ni bilo problemov, tudi s 
carino ne. Kot primer naj navedem, 
ta je več ali manj nekaterim že po
znan, se |e lansko leto zapletlo s ca
riniki na novogonškem prehodu. To
liko. 

Clf CCNJC VSI H VRST HIS NIM IN 
K A N A L I Z A C I J S K I H C I V I 
KANAL TV PRCOLCOI 
SESANJI IN CllCf NJC POO V O O M M 
PRITISKOM 

Št 
I ČISTIMO 

Z A M A S E N E C E V I I 
TEL:0608/4, 616, BI 955 

DEZURSTVO:22 0 5 0 

Da pa sta policista naredila prekr
šek, se verjetno ne zavedata. Obra
čanje v križišču je verjetno dovoljeno 
samo nekaterim. Pripombe pa na licu 
mesta niso dobrodošle. Pomembno 
je le to, da bosta na račun davkopla
čevalca primaknila državni blagajni 
nekaj tisočakov, svoji plači pa nekaj 
procentov več. Tudi to je demokraci
ja. 

Ne mislim nikogar obrekovati ali 
kritizirati, saj si vsi želimo dober od
nos, pravico in poštenost. 

Pa se vidimo kdaj na kolesu ali ne? 
In brez zamere! 

Vinko Virant, ml. 
Gubčeva 8, Krško 
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KOŠARKA STRELJANJE 

KK Helios : 
8 1 : 8 8 

V srečanju, ki je odločalo o kon
čnem zmagovalcu kvalifikacij za 
vstop v A1 košarkaško ligo, so bili 
boljši Krčani. Domači igralci so sicer 
držali korak z razigranimi gosti do 24. 
minute, nato pa jim to več ni uspeva
lo. V ekipi Interierja so uspešno zai
grali tudi igralci, ki ne nastopajo prav 
pogosto. Tokrat pa so upravičili zau-

KK Inter ier 
114 : IOO 

Igralci Interierja so premagali tudi 
zadnjega nasprotnika v boju za uvr
stitev v A1 košarkaško ligo in tako 
osvojili prvo mesto. Proti Kopru spet 
ni nastopil kaznovani Kraljevič, tako 
da so priložnost dobili vsi igralci Inte
rierja. Zaradi nepomembnosti tekme 
sta obe ekipi pozabili na obrambo, 
tako da sta oba tekmeca dosegla 
stotico v napadu. Gledalci, ki se jih 
je zbralo blizu 700, so bili navdušeni 
nad igro, ki so jo v napadu prikazali 
domači igralci. 

Na tekmi se je od aktivnega igranja 

KK I n t e r i e r 
(41:45) 

I 

RK Brežice : 
IO : 19 ( io 

Igralci Interierja bi morali pretekli 
teden odigrati povratno četrtfinalno 
tekmo kvalifikacij za vstop v prvo 
SRL z ekipo Velike Nedelje. Vendar 
pa so bile vse tekme v tej skupini 
preložene, ker ekipa Celja gostuje na 
rokometnem turnirju na Češkem. 
Tako so rokometaši Interierja odigrali 
v Brežicah prijateljsko tekmo z doma
čo ekipo in jo tudi visoko premagali. 
Brezičani, ki so imeli v svojih vrstah 
le devet igralcev, se niso mogli resne-

RK In ter ie r 
1 5 , 4 : i l ) 

je upirati razigranim gostom. Omeniti 
velja tudi to, da je tekma trajala trikrat 
po 25 minut in da je krški vratar Pire 
v 23 minutah prejel le en zadetek. 

RK Brežice: Škof, Kupinč 1, Go-
renc 3, Gabron 1, Aringer 2, Šiško 
4, Resnik 2, Božič, Avsec 3. 

RK Interier: Imperl, Papež, Keše 
1, Iskra 4, Martinčič 7, Mašič 2, 
Bogovič 5, Urbanč 8, Kukavica 5, 
Dragar 6, Pire, Kozole. (J.A.) 

RK Lisca : 
1 9 : 15 

V prvem kolu končnice prvenstva 
v drugi slovenski rokometni ligi sta 
obe ekipi posvetili več pozornosti na
padu, kar dokazuje tudi veliko število 
zadetkov. Domači rokometaši so ves 
čas tekme vodili, največ s sedmimi 
zadetki. V drugem delu tekme se je 
zgodil nevsakdanji dogodek, ko je 
sodnik Čeak nesrečno stopil in zaradi 

RK Celje 
( I 7 : l l ) 
hujše poškodbe ni mogel nadaljevati 
sojenja. Tako je do konca tekme sodil 
le en sodnik, ki je svoje delo dobro 
opravil. 

RK Lisca: Godec, Gradišnik, 
Šunta 4, Lupše 5, Simončič 1, Jug 
6, Rantah 1, Sečki 2, Novšak 4, No
vak 6, Mijovič, Povše. (Galex) 

Lep rokomet mlajših dečkov 
V soboto so odigrali prvi del polfi-

nala državnega prvenstva za mlajše 
dečke letnik 1982 in mlajše. Tekmo
vanje je potekalo v leskovški športni 
dvorani, kjer smo lahko videli lep ro
komet. Najboljšo igro so prikazali 
mladi rokometaši Interierja, ki so pre
magali oba nasprotnika. Odkar jih 

vodi trener Mašič, je v njihovi igri moč 
opaziti velik napredek. Drugi del tur
nirja bo v soboto v Celju. 

Interier - Rudar 13 : 5, Celje -
Gorenje 11 : 16, Interier - Celje 12 
: 11, Velika Nedelja - Rudar 13 : 5, 
Gorenje - Velika Nedelja 8 : 12. 
(J.A.) 

Igralci Inter ier ja zanimivi tudi drug im 
Ob koncu sezone je vse več ugi

banj tudi o prestopih igralcev v druge 
ekipe. Tako smo že v prejšnji številki 
poročali, da bosta v Interier prestopi
la reprezentanta BIH Kobilica in Sir-
čo. Ta teden pa se po Krškem govori, 
da bosta Interier zapustila Alen Kuka

vica in Dušan Urbanč, ki naj bi pre
stopila v ekipo Fructal Ajdovščina. 
Kako pa je to uresničljivo, je težko 
ugibati, saj imajo vsi igralci Interierja 
s klubom podpisane štiriletne pogod
be (J.A.) 

Minuli vikend v MNZ Celje zaradi 
velikonočnih praznikov ni bilo tekmo
vanja v članski, mladinski in kadetski 
konkurenci. Nastopile so le selekcije 
mlajših in starejših dečkov skupine A. 

Po 15. krogu je v članski konkuren
ci naslednji vrstni red: Unior Zreče 
(27 točk), Tim Laško (21), Kovinar 
Štore (15), Krško (10), Usnjar Šoštani 
(9), KIV Vransko (8). 

Po 10. krogu v mladinski konku
renci so na prvem mestu krški nogo

metaši. Vrstni red: Krško (17 točk), 
Steklar (16, tekma manj), Šentjur (13) 
itd. 

Mlajši in starejši dečki v skupini A 
so minuli vikend odigrali 16. oziroma 
17. kolo. Starejši dečki: Svoboda 
Brežice - Era Šmartno 1 : 6. Mlajši 
dečki: Svoboda Brežice - Era Šmar
tno 0 : 5. Po 16. krogu si mlajši bre
žiški dečki delijo 7. mesto (10 točk), 
starejši dečki pa so na 10. mestu z 
8 točkami.'. (Pilip) 

MALI NOGOMET 
Allo, Cafe Pole 

5 : 1 
St ravs 8 8 

Pred 100 gledalci so krški malono-
gometaši v 11. krogu prvenstva MNZ 
Celje gostili ekipo Štravsa 88 iz 
Šmarja pri Jelšah. Z dobro igro, po
sebej v prvem polčasu, so Krčani za
služeno zmagali in se še vedno borijo 
za tretje mesto. Štirikrat je zadel Mo-
lan, enkrat pa Stopar. 

MNK Allo, Cafe Pole: Stritar, Bu-
dič, Rabič, Rabič S, Kavčič, Godler, 

Molan, Stopar, Križnik, Andrejaš. 
Ostali rezultati: Juventus Maco -

Sportklub 1:0, Aranžerni - Dnevi želja 
3:1, Rebus - Goldhorn 3:0, prost Ga-
lero. 

Vrstni red: Juventus Maco 21. 
Sportklub 17, Dnevi želja 13, Allo, 
Cafe Pole 11, Aranžerji, Zlatarstvo 
Guček 11, Galero 8, Goldhorn 7, 
Stravs 88 6, Rebus 5.. (Pilip) 

Leskovcani in Brezičani v kvalifikacijah 

panje trenerja in pripomogli k zase
ženi zmagi. Igro sta ob odsotnosti 
kaznoveanega Kraljeviča odlično vo-" 
dila Ademi in Stevens. 

KK Interier: Bordelius 4, Rozman 
F. 4, Lučev 5, Rozman B. 2, Avse-
nak 1, Stevens 29, Zaturovski 4, 
Ademi 20, Šantelj 11, Šamar 8. 
(J.A.) 

: KK Koper 
(•5:41) 
poslovil dolgoletni član in igralec klu
ba Viki Jurečič, ki je vseh 20 let ak
tivnega igranja posvetil temu klubu. 
Prvo teknil za Podbočje je odigral 
leta 1975»-Ob koncu prvenstva je 
klub izrazP zahvalo zvestim navija
čem ter sponzorjem, ki so spremljali 
in mu pomagali k uvrstitvi v najvišjo 
ligo. 

KK Interier: Bordelius 20, Ro
zman F. 13, Lučev 8, Avsenak 6, 
Stevens 14, Ademi 16, Jurečič 5, 
Šantelj 6, Samar 24. (J.A.) 

Sevnica, aprila - Na regi|skem pr
venstvu prvakov občinskih strelskih 
lig so nastopile ekipe Krka Novo me
sto, Kruno Brežice in mlada ekipa 
Leskovca. 

Prvouvrščeni ekipi sta si priborili 
pravico nastopa v kvalifikacijah za 
vstop v 3. slovensko strelsko ligo. 
Najboljša je bila ekipa iz Leskovca. 

SD Kočevje : 
1659 

Leskovški strelci so v zadniem kolu 
v 2. slovenski strelski ligi gostovali v 
Kočevju in zlahka premagali domači
ne ter tako potrdili prvo mesto v tem 

v kateri se je še posebei izkazala Ur
ška Arh, ki je zadela 563 krogov. Po
leg Leskovčanov so se v kvalifikacije 
uvrstili tudi strelci Kruna Brežice. 

SD Leskovec: Arh 563, Zorič 554, 
Mlakar 541. 

SD Kruno Brežice: Grame 550, 
Fridl 559, Manojlovič 540. (J.A.) 

SD Leskovec 
: 1686 

tekmovanju kot edina neporažena 
ekipa v slovenskih strelskih ligah. 

SD Leskovec: Menčin 550, Korit-
nik 554, Župane 582. (J.A.) 

Tenis 
Odprto prvenstvo Krškega 

Teniški klub Krško je uspešno izvedel štiridnevni turnir Odprto prvenstvo 
Krškega za člane in članice z nagradnim skladom 2.500 DEM. Turnirja se |e 
udeležilo 84 moških in 35 žensk, ki so se pomerili v kvalifikacijah za nastop 
v glavni turnir. Nastopili so člani in članice iz vseh slovenskih klubov ter 
tekmovalci iz Hrvaške in Češke. 

Pri moških je zmagal prvi nosilec turnirja Marko Linhart (714 na ATP), ki 
je v finalu premagal Marka Pora z rezultatom 6/2. 2/6, 6/2. Od domačih 
tenisačev se je najdlje prebil krški trener Radim Nohač, ki se je uvrstil v drugo 
kolo ter nato izgubil s tretjim nosilcem Janškovcem. Od domačih tekmovalcev 
sta nastopila še Primož Gajšek in Dejan Kuntarič, ki pa se nista uspela uvrstiti 
v nadaljevanje turnirja. 

Tudi pri ženskah je prvo mesto osvojila prva nosilka turnirja Katja Kovač, 
ki je v finalu premagala Majo Matevžic z rezultatom 7/5, 5/7, 7/5. Od domačih 
tekmovalk so nastopile Tanja Španovič, Maja Žiberna, Marcela Merslavič, 
Nejka Grabnar in Nina Ošterbenk. V drugo kolo se je uspelo uvrstiti le Tanji 
Španovič, ki pa je morala priznati premoč Nadje Škafar. 

Druge in četrto mesto Sebastjana in Urške 
Dravograd, aprila - Na kvalifikacijskem plesnem turnirju, ki ga je organiziral 

koroški plesni klub Karmen, je nastopilo tudi devet plesnih parov posavskega 
plesnega kluba Lukec. Med pionirji sta Jaka Piltaver in Tina Korber osvojila 
5. mesto v ST plesih in 10. mesto v LA plesih. Plesni par Mitja Stanič in 
Katja Zakšek pa je osvojil 11. mesto v ST plesih med pionirji. V ST plesih 
sta 12. mesto osvojila Marko Babic in Sanja Antolič. V B razredu mlajših 
mladincev sta Sebastjan Vodlan in Urška Klakočar zasedla 4. mesto v LA 
plesih in 2. mesto v ST plesih. (Galex) 

Poškodbe kolesarjev Savaprojekta 
Brioni, aprila - Devet kolesarjev Savaproiekta v kategoriji mlajši in starejši 

mladinci se je udeležilo tekme za pokal Alpe Adria. Med 93 mlajšimi mladinci 
je 5. mesto osvojil David Vižintin, 9. mesto pa Damjan Prevejšek. Težki pogoji 
za dirko so botrovali mnogim padcem, med katerimi jo je težje skupil Uroš 
Dular, ki si je prelomil ključnico. Težje se je poškodoval tudi starejši mladinec 
Marko Golobic, ki ga je na stezi ovirala divjad. Po Golobičevem padcu je 
vodstvo ekipe z dirke umaknilo svoje tekmovalce zaradi neregularnih tekmo
valnih pogojev. 

Pionirji Savaprojekta so tekmovali v Italiji in med 52 tekmovalci osvojili 
naslednje uvrstitve: st. pionirji: 6 mesto Gregor Zagorc, 7. mesto Primož 
Četrtič: ml. pionirji: 8. mesto Andrej Prevejšek. (Galex) 

Mariborski karate klub WKSA je marca organiziral člansko državno 
prvenstvo v katah in športnih borbah, na katerem je nastopilo 103 
tekmovalcev iz 31 klubov. Tekmovalec sevniškega karate kluba Silvo 
Koželj je do polfinala gladko premagoval vse tekmece, vendar pa mu 
je v polfinalni borbi po čudni sodniški odločitvi zmaga ušla iz rok. Koželj, 
ki se je moral pomeriti v repesažu, je v borbi s trboveljskim karateistom 
izgubil borbo za 3. mesto, tako da je na koncu pristal na nehvaležnem, 
vendar zasluženem 5. mestu. Nastopil je tudi v katah, kjer je osvojil 13. 
mesto. Drugi sevniški predstavnik, Sandi Bohorič, je v prvem kolu izgubil 
borbo z ljubljanskim tekmovalcem Svilarjem in odstopil od nadaljnjega 
tekmovanja. 

Dve srebrni medalj i za Sevnicane 
Na 4. odprtem prvenstvu Štajerske v Lenartu so tekmovalci Karate 

kluba Sevnica dosegli velik uspeh, saj so v elitni in najmočnejši konku
renci dečkov v katah osvojili dve srebrni medalji. Od Marka Stoparja, 
ki je v kategoriji starejših dečkov osvojil srebrno kolajno, je bil boljši le 
svetovni prvak Danijel Bok iz Hrvaške. V kategoriji mlajših dečkov je 
Rok Črepinšek prav tako osvojil srebrno medaljo, od njega je bil boljši 
le hrvaški tekmovalec Mario Miri, prvak mednarodnega turnirja v Trbov
ljah. Vidne uvrstitve sta dosegla še Danilo Lisec s 5. in Iztok Busar s 
6. mestom v kategoriji starejših dekov. Ostalim sevniškim karateistom 
pa se ni uspelo uvrstiti v finale. 

Karateist i so že v dobri fo rmi 
Po napovedih glavnega trenerja Jurija Orača so sevniški karateisti že 

danes dobro pripravljeni, kljub temu, da jih od 28. do 30. aprila v Nemčiji 
na Algau Cup-u v Kemptenu čaka velik obračun s tekmovalci iz zahodne 
Evrope, kjer se bodo pomerili v katah in športnih borbah v absolutni 
kategoriji. Na grand prix turnir bodo odpotovali Rok Črepinšek, Besim 
Dautbegovič, Darijan Tabak, Danilo Lisec, Denis Orač, Iztok Busar in 
Marko Stopar iz Sevnice ter Sašo Vaš iz Brestanice. V maju pa sevniški 
karateisti načrtujejo še udeležbo na grand prix turnirju v Parizu za 
posamezne naslove v športnih borbah. Na oba grand prix turnirja se 
bodo državni prvaki maksimalno pripravili, vendar pa upajo, da bodo 
predčasno pridobili zadostno finančno pomoč s strani športne zveze 
in sponzorjev, da se bodo lahko udeležili teh dveh zelo pomembnih 
turnirjev. (Galex) 

VPIS V ZAČETNI TEČAJ SAMOOBRAMBE 
TVSFd ca oz. Karate klub Se.,r<- ca .LJUBITELJE 
BORILNIH VEŠČIN, da so se priMli treningi SAMOOBRAMBE JUDA 
siriJU-JITSU telovadn TV D Partizan kj<jr se lahko vpišete ^ -ae^tm 
lecajvsako SREDO n PETEK v aprilu od 17. do 18. ure v: TVD Partizanu. 
Vabljeni! 

OP v speedwayu 
Santej najboljši Krčan 

Krško, 16. aprila - AMD Krško je v nedeljo organiziralo drugo 
dirko za državno prvenstvo Proga je dirkačem povzročala obilo 
težav, zaradi dopoldanskega dežja pa ie odpade) tudi uradni trening, 
ki so:ga izvedli tik pred tekmovanjem. Dirko si je kljub slabemu: 
vremenu ogledalo blizu 3.000 gledalcev. 

Razmočena proga je botrovala mnogim padcem. Najhuje jo je 
skupil Gerhard Lekše v deseti vožri|i, ko se je v boju s Hrvatom 
Krznančem zaletel v zaščitno ograjo. Lekše je nadaljeval z dirko, 
čeprav si je pn padcu izpabml dva prsta na desm nogi. Poškodovala 
sta se tudi Krčana Dejan Jarh m Denis Stojs. 

Drugo letošnjo dirko za DP je dobil Ljubljančan Gregor Pintar. ki 
je zmagal v vseh svojih nastopih. Dobro se je boril tudi Marttn 
Peterca, ki je izgubil točko le v medsebojnem obračunu s Pintarjem. 

Krško čast je rešil Izak Santej. ki je s hrabro vožnjo osvojil 13 
točk trt 3. mesto. Z uvrstitvama v Krškem in Ljubljani je dokazal. 
da je v letošnji sezoni nanj potrebno računati, kar dokazuje tudi 
drugo mesto v skupni razvrstitvi za DP. 

Rezultati: Pmtar 1$. Peterca 14 (Oba Lj.). Santej 13(Kr.j. Krznarič 
10 (Hrv.), Lekše 9 (Kr.). Nauptman 9 (Lj.), Koren 8. Horvat 7 (oba 
Len.}. Drnač 7 (Kr.), Kušter 7 (Hrv). 

Vrstni red po dveh dirkah: Pmtar 30. Peterca m Santej 25. Lekše 
22. Hauptman 19, Krznanč 17. Horvat 16, Drnač m Kušter 14 itd. 

Vipon na Aconcaguo 

Odločitev 
Jutro je kot umito. Vse je videti 

blizu, tudi sedlo Nido de Condo-
res, 5.500 m visok plato, kjer bo 
nekaj dni najin dom. S težkima 
nahrbtnikoma vijugava po sne-
žišču do najvišje točke platoja. 
Občutek imam, da ta dan ne bi 
zmogel niti koraka več. Na kupu 
po žveplu smrdečega kamenja 
in ledu postaviva šotor, ki ga pri-
veževa na velike skale. Kljub po
poldanskemu času večino časa 
prebijeva v šotoru. Vseskozi ta
liva sneg in pripravljava prepo-
trebno tekočino. 2e v dolini sva 
se odločila, da poskusiva brez 
dodatne aklimatizacije na vrh. 
Ne veva več, ali sva se odločila 
prav. Sonce zahaja nekje daleč 
pod nami. Škrlatne meglice obe
tajo lep dan. Zvečeri se. Za po-
vratek je prepozno, najino poču
tje pa neohrabrujoče. Dogovor
jena sva, da bova še ponoči od
šla proti vrhu, saj računava, da 
bo veter znosnejši. Odhod pre
lagava iz ure v uro; zaradi poču
tja, mraza in tople spalne vreče. 
Ko se zdani, je skrajni čas, da 
se odločiva. Hladno je, prsti so 
togi in kretnje počasne. Več kot 
eno uro potrebujeva, da se pri
praviva. Pogledam na uro, v mi
slih določim čas za povratek in 
začne se odločilni naskok. Ne
prijetno me preseneti mraz, ki 
mi je omrtvičil prste na rokah. Z 
belih prstov slečem rokavice, ki 
so deklarirane za -30 in jih zame
njam z dvojnimi, doma pletenimi 
rokavicami in protektorji, ki sem 
jih sam sešil. Ko popravim še 
raztrgani višinski čevelj, se pre
dam govorici telesa in šepetanju 
misli. Prepoznavam skalne obli
ke, mesta, kjer so se odvijale 
tragedije prvopristopnikov. Za 
mano je Berlin pa Independen-
cia, od koder se vije nepregled
no dolgo snežišče pod Canale-
to. Obujeva dereze. Kmalu sre
čava gornike, ki jih je premagal 
mraz. Midva ga ne čutiva. Moti 
naju le popoldanska ura, vendar 
se ne da pospešiti. Doseževa 
Canaleto, široko grapo, v kateri 
je zbrana skoraj vsa tragična 

Piše: Bojan Kurinčič 

zgodovina Aconcague. Tu sre
čava nekaj zmedenih gornikov, 
ki se zbiti opotekajo, nepoveza
no govorijo in naju svarijo pred 
pozno uro. 

Vrh 
Trdno sem odločen, da grem 

do konca, voljo pa mi daje že 
slutnja vrha. Zavedam, da more
biten neuspešen naskok verjet
no pomeni slovo od priložnosti, 
ki se ponuja le malokrat v življe
nju. Gorazd me začudeno po
gleda, ko izjavim, da sem pri
pravljen hoditi do noči. Na po
vratek ne mislim. Odloživa vso 
nepotrebno opremo in v lažjem 
plezanju doseževa vrh. Prelepo 
je, vendar utrujenost ne dovoli 
veselju na plan. Slikava se, po
klepetava z argentinskimi alpini
sti, ki so dosegli vrh istočasno. 
Na vsej poti je le malokdo vedel 
za Slovenijo, toda prav na 7.000 
metrih nas - Slovence poznajo 
in cenijo. Sestop je igra ravnote
žja, utrujenosti in koncentracije. 
Argentinskemu alpinistu spodr
sne v Canaleti, ustavi se šele na 
dnu. Tovariši se potem vso noč 
borijo za njegovo življenje. V teh 
surovih krajih tehnika odpove; 
helikopterji ne morejo leteti, 
ostane le prijateljstvo, kolikor ga 
ne izpijeta višina in napor. Pred 
popolno temo po enajstih urah 
doseževa najin šotorček. Prija
telji Tom, Metka in Miran, ki so 
se nastanili poleg najinega šoto
ra, pa so naju čakali s čajem. 
Prijeten je občutek, da nekdo 
misli nate. Tega jim ne bom ni
koli pozabil. Zaspiva kot ubita in 
šele popoldansko sonce naju iz
vleče iz šotora. Pospraviva 
opremo. Poslavljava se, misli pa 
nama že uhajajo za obzorje, tja, 
kjer slutiva dom. Na svidenje, 
Aconcagua. 

P.S. 28. januarja 1995 sva z 
Gorazdom Pozvekom dosegla 
vrh Aconcague. Ob tem podvi
gu se zahvaljujeva vsem, ki so 
nama stali ob strani! 
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Komisija za oddajanje poslovnih prostorov v najem Občine 
Brežice objavlja v skladu s Pravilnikom o oddajanju poslov
nih prostorov v najem (Ur. list RS, št. 69/63) 

JAVNI RAZPIS ZA ODDAJANJE 
POSLOVNIH PROSTOROV V NAJEM 

I. POSLOVNI PROSTORI v stavbi Ceste prvih borcev 11: 
1. Dve pisarni v izmeri 57,85 m2 v pritličju 
2. Prostor v izmeri 15,40 m2 v pritličju 
3. Dve pisarni v izmeri 44,00 m2 v podstrešju 
4. Pisarna v izmeri 13,05 m2 v podstrešju 
II. POSLOVNI PROSTOR Bizeljsko, bivši zdravstveni dom: 
1. Pisarna v izmeri 14,85 m2 v I. nadstropju 
III. POSLOVNI PROSTOR Velika Dolina 8: 
1. Delavnice v skupni izmeri 216,21 m2 v kleti 
IV. POSLOVNI PROSTOR v prizidku stavbe CPB 48 Brežice 
z vhodom iz Levstikove ulice: 
1. Tri etaže v skupni izmeri 240 m2 (pritličje 80 m2, nadstropje 
80 m2 in podstrešna etaža 80 m2) 
POGOJI NAJEMA 
- Najemojemalec dobi v najem poslovni prostor pod pogojem, 

da ga usposobi za potrebe svoje dejavnosti. Investicijski 
vložek se bo upošteval pri obračunu najemnine za najeti 
poslovni prostor. 

- Najemna pogodba se sklene v 8 dneh po prejetju obvestila 
o izbiri. 

- Najemnina bo določena v skladu s Odlokom o določanju 
najemnine. 

Interesenti lahko dobijo informacije o poslovnih prostorih in 
ostalih pogojih najema v Oddelku za gospodarske zadeve ob
čine Brežice, Cesta prvih borcev 18, soba št. 23 vsak dan od 
8. do 14. ure ali po telefonu 0608/62-050. 
Pisne ponudbe oziroma vloge morajo prosilci poslati priporo
čeno po pošti z oznako "Za javni razpis" v 8 dneh od dneva 
objave na naslov OBČINA BREŽICE - KOMISIJA ZA ODDAJA
NJE POSLOVNIH PROSTOROV V NAJEM, Cesta prvih borcev 
18, Brežice. 
Ponudbi je potrebno priložiti izpisek iz sodnega registra oziro
ma dokazilo o strokovni usposobljenosti za opravljanje dejav
nosti prosilca, dokazilo o finančnem stanju prosilca in potrdilo 
o stalnem bivališču. 
O izbiri bomo kandidate obvestili v 15 dneh po končanem 
razpisu. 

Komisija za oddajanje 
poslovnih prostorov v 
najem Občine Brežice 

Sprememba delovnega časa 
krajevnih uradov in Občine Krško 
V predvideni novi organizaciji Upravne enote Krško so še vna
prej predvideni krajevni uradi kot izpostave Oddelka za upravne 
notranje zadeve na istih lokacijah kot doslej. Od 1.5.1995 pa 
bodo krajevni uradi poslovali po naslednjem razporedu: 

torek, četrtek 
ponedeljek, sreda, petek 

ponedeljek, četrtek 
torek, sreda, petek 

vse dni 
torek, četrtek 

ponedeljek, sreda, petek 

1. Veliki Trn 
Raka 

2. Podbočje 
Kostanjevica 

3. Leskovec 
4. Brestanica 

Senovo 
Delovni čas: 
ponedeljek, torek, četrtek od 7. do 15. ure 
sreda od 7. do 17. ure 
petek od 7. do 13. ure 
Razlogi za zgoraj navedeno spremembo je bistveno zmanjšanje 
obsega dela na krajevnih uradih, saj je s 1.4.1995 prišlo do 
prenosa izdajanja živalskih potnih listov na veterinarske posta
je, s 1.6.1995 pa bo prišlo do prenosa vseh overitev na ponovno 
uvedene institucije - notariate. 

V. d. načelnika: 
Podgoršek, dipl. iur. 

R A Z P I S Z A NAJEM P L A N I N S K E KOČE 
N A BOHORJU 

Planinsko društvo "BOHOR" Senovo oddaja v najem kočo 
na Bohorju. 
- Ponudba zajema kompletno oskrbo koče na Bohorju kot 

planinskega objekta, vključno z gostinskim delom. 
- Možne so vse oblike zakupa. 
- Najemno razmerje bo sklenjeno s 1. julijem 1995. 
- Kandidati lahko dobijo dodatne informacije o pogojih iz po

godbe o najemu vsak ponedeljek od 19. do 20. ure v pisarni 
PD "BOHOR" Senovo, na Titovi cesti 99. 

- Možen je tudi ogled koče. 
Kandidati naj pošljejo ponudbe s svojo predstavitvijo in opisom 
oblike zakupa do 20. maja 1995 na naslov: PLANINSKO DRU
ŠTVO BOHOR SENOVO, Titova 99, p.p. 8, 68281 SENOVO, 
s pripisom: "Za razpisno komisijo". 
Najugodnejši ponudnik bo izbran in o izbiri obveščen v 10-ih 
dneh po preteku roka sprejemanja prijav. 

Predsednik UO PD "Bohor" 
Jože POŽUN 

mšz Časopis za Posavje in okolico 
Uredništvo: CKŽ 23, 68270 Krško 

Naročam izvod(ov) Našega glasa. Pošljite mi ga (jih) 

na naslov: 

(poln naslov m podatki o naročniku, pravni ali fizični osebi) 

Telefon: 

Kraj, datum: 

(podpis naročnika in žig) 

Hali oglasi 

ST/HL) 
VRHUNSKA TEHNOLOGIJA ZA KVALITETNO, 

VARNO IN LAŽJE DELO 

MOTORNI STROJI IN ORIGINALNI REZERVNI DEU 
STIHL 

MOŽNOST NAKUPA NA ČEKE (1 * 3) 
BREZ OBRESTI, GOTOVINSKI POPUST 

& 
SIDRO«o o 
P o o b l a š č e n i p r o d a j a l c e 

Hočevarjev trg 5, tel. 0608/33-359 

Pooblaščeni servis: 
FRANCI MIKLAVČIČ 

Dol. Leskovec 11, Brestanica 
tel. 0608/70-057 

Najamem sobo, garsonjero ali 
enosobno opremljeno ali neo-
promijeno stanovanje v Breži
cah. Kiškem ali okolici Te! 21-
110, int "S95 (od 7. do 15. ure) 
Najamem dvosobno stanovanje 
v Krškem, Tel; i'77-458. 
Oddam poslovni prostor v cen
tru starega dela Krškega (CKŽ 
30) za mirno poslovno dejav
nost. Delno opremljeno, adapti
rano. Tet.; 22-771, M. 244 (ob 
delavnikih). 
Prodam dvosobno stanovanje v 
Krškem. TeL 31-365. 
Prodam obhajtlno obleko za 
fanta (8-9 let). Tel.: 32-144. 
Prodam skoraj novo belo otro
ško posteljo z [ogijem Tel 32-
144 

Ugodno prodam športni otroški 
voziček. Tel.: 32-144. 
Prodam dve malo rabljeni gumi 
195/15. Cena 5.000 SIT. TeL: 
32-514 (zvečer). 
Najamem manjše stanovanje v 
Krškem. Tel.: 32-619. 
Prodam metrska drva. Tel.: 33-
611. ; 

:-:: : 
Kupim puhalnik in samonakla-
dalko. Tel.: 33-611. 

Slaščičarna - kava bar pri 
Ftču v Radečah nudi redno 
honorarno zaposlitev eni al 
ma natakaricama. po dogovo 
pa tudi hrano m stanovanje. Po 
kličite 0601/85-193. 

SEVNICA 

frekvenca: 
96,7 MHz 

105,2 MHz 
Naše oddaje 

lahko poslušate vsak dan 
med 15. in 19. uro, 

ob sobotah med 15. in 24. 
m ob nedeljah od 10. ure dalje. 

POSAVSKI C ENTER ZA PERMANENTNO 
IZOBRAŽEVANJE K R Š K O CKŽ 15 

išče 

poslovne prostore v Krškem 

v velikosti od 60-100 m2 

Ponudbe sprejema na tel.: 31-152, 22-811 

BREŽICE mm 
Kine Kostanjevica 

22. IV. ob 18. in 20. uri: IN
TERVJU Z VAMPIRJEM, 
grozljivka 
23. IV. ob 18. in 20. uri: IZ
GNANEC, ljubezenska dra
ma 

Kulturni dem Krške 
20. IV. ob 19. uri, 21. IV. ob 
20. uri in 23. IV. ob 18. uri: 
ŠUND, akcijski 

"Kino servis" Brežice 
20. IV. ob 20. uri: FORREST 
GUMP, drama 
21, 22. in 23. IV. ob 18. uri: 
RICHIJEVO FANTASTIČNO 
POTOVANJE, risani 
21., 22., 23. in 24. IV. ob 20. 
uri: BARVA NOČI, triler 
25. IV.: ni predstav 

Banka Celje uresničuje enega od svojih 
ciljev, da postane vseslovenska banka. 

Svojo mrežo širi v Krško. 

S 3.5.1995 prične s poslovanjem 
Ekspozitura Krško. 
Enota bo opravljala celoten bančni servis 
za individualne komitente in zasebnike. 

V varnem zavetju tradicije. 
V banki Celje. 

s, 

banka celje 
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Maša anketa ob dnevu zemlje: 
Drugače delamo in misl imo načelno, 

drugače pa, ko bi prizadelo nas 

j 

Kaj bi lahko in kaj bi hoteli sami storiti za ohranitev Zemlje?! 
Ni malo tistih, ki so prepričani, da je Zemlja živo bitje, in dali 

so ji ime Gea. Kaj počne človek temu bitju, planetu, na katerega 
je obsojen! Samo za primer spomnimo, da so v starorimskih 
posodah našli tako čisto vodo, kot je danes ni nikjer več - niti 
v divjinah zemeljskih polarnih krogov. Toliko o vodi - oceanu 
- zibelki živega stvarstva. Ozonske luknje, učinek tople grede 
in vse ostale nadloge so v bistvu samo dodatek k uničevalski 
tekmi. Poglejte svojega otroka ali vnuka. Si ga lahko predstav
ljate, kako išče košček hrane, prgišče vode ali malo neokuže
nega zraka, za golo preživetje. Vsak dan mu je težje in vsak 
dan bolj brezupno... Seveda je ta slik* zelo pesimistična, a 
točno to počne danes človeštvo: uničuje naravne vire in si 
zapira pot za preživetje. Pri tem pa si maši ušesa, usta in oči. 

Seveda lepa načela o ohranjanju naravnih virov zvenijo pov
sem drugače, če jih poslušajo kanadski naravovarstvenih ali 
španski ribiči v lovu za kakršnim koli zaslužkom, če o njih 
govorijo tisti, ki se čutijo ogrožene zaradi vseh mogočih odplak, 
odpadkov in izpuhov, ali pa tisti, ki morajo skrbeti za preživetje 
svoje tovarne in zaposlitev čim več delavcev. Naložbe v ekolo
gijo so drage, ekonomika jih običajno težko prenese, ker se 
vedno najde nelojalen konkurent ali pa kotiček sveta, ki se 
prostituira tudi tako, da dovoli uničevanje svojega okolja. 

Vprašanje je, koliko časa bo lahko tako nekaznovano samou-
ničevanje trajalo in koliko resna bo morala biti grožnja člove
štvu, da bo na svetovni ravni poiskalo način, ki bo zagotovil 
uvedbo kakršnega koli učinkovitega varovanaja Zemlje. Pred 
odpadki, izpusti, vojnami... Nismo se nameravali spuščati tako 
daleč. Uvod vam je, ob 22. aprilu, svetovnem dnevu Zemlje, 
skušal le spustiti v dušo črva: podobo lastnega potomca v 
stiski. To je nekaj, kar se ljudi prime, pa že to deluje predvsem 
na podlagi egoizma. V biti gre za hlepenje po samoohranitvi -
preko naraščaja. Naše anketirance pa smo le povprašali, koliko 
razmišljajo o praktičnem delu, o možnem lastnem prispevku k 
ohranitvi Zemlje, (ika) 

Marjana Koren iz Loke pri Zidanem 
mostu: "Ko sem bila še otrok, so starši 
govorili, da je po veliki noči zemlja že bla
goslovljena in da lahko hodimo bosi. Res 
je bilo tako in redko kdo ali pa nihče ni 
zaradi tega zbolel. Danes se nam zaradi 
splošnega uničevalnega odnosa do nara
ve v marsičem sama že maščuje. Premalo 
se zavedamo, da vse, kar potrebujemo za 
svoj obstoj, dobimo iz zemlje, ta pa je žal, 
tako kot voda, vsak dan bolj zastrupljena, 
zrak in okolje onesnažena. Življenje se je 
v zadnjih tridesetih letih zelo spremenilo, 
škoda, da smo v tej tekmi skoraj uničili 
svoj bivalni prostor." 

Miran Grubič, vodja posestva Agrarie 
v Trnju: "Naše posestvo ni ravno onesna
ževalec okolja, sicer pa tudi našega pride
lovanja ne bi mogel označiti ravno za in
tenzivnega - je nekje med intenzivnim in 
ekstenzivnim.-Odpad od govedoreje pora
bimo za gnojilo na naših zemljiščih, ponj 
pa pridejo tudi vrtičkarji. Pri gojenju hmelja 
so problematični predvsem bakrovi pre
parati zaradi segmentacije v tleh. Škropi
mo po potrebi, ne na zalogo. Za izvoz se 
držimo zahtev kupca - on določa, kaj 
smemo uporabiti." 

Silva Medvešek, vodja šolskega ra
čunovodskega servisa v Brežicah: "Po
trebno bi bilo, da bi vsi ljudje skrbeli za 
čisto okolje vsak dan, ne pa le 22. aprila, 
ko je Dan zemlje. Mislim, da jaz osebno 
skrbim po svojih močeh, vendar pa to ne 
bo rešilo problema. Problem onesnaževa
nja je povezan z mnogimi težavami, ki 
pestijo ljudi in zato je potrebno, da vsa 
družba skrbi za čisto in zdravo okolje. Le 
s skupnimi močmi bomo uspeli rešiti oko
lje, ki je v zadnjem času zelo močno one
snaženo." 

Alojz Hribar, lastnik ribogojnice v 
Podbočju: "Naša ribogojnica onesnaži 
potok kot en pralni stroj ali pa še toliko 
ne. Za ribe uporabljamo posebno hrano, 
tako da po mojem mnenju ne povzročamo 
škode v vodi. Nam gre še največ za to, 
da bo potok ostal čist, že zaradi rib, ker 
so zelo občutljive na kvaliteto vode. Višje 
od ribogojnice pa tudi ni kakega onesna
ževalca. Pred leti smo dali delat analizo 
kakovosti vode pod bazeni, pa ni bistvenih 
sprememb v sestavi vode." 

Vincenc Salmič iz Sp. Starega Grada: "Zem
ljo bi radi imeli, pa je nimamo, ker drugi ne 
pustijo. In kaj imamo od tiste zemlje, ki so nam 
jo vzeli? Siromaštvo. Vsak bi si rad pridelal svoj 
kruh, svoje pridelke. Pred leti so vozili gnoj s 
Pristave sem, k nam. Gnojnica se je stekala 
skozi porozna tla v podtalnico, ki se je s tem 
onesnažila, tako da ni bila za pitje. Moti me še 
nekaj. Ne vem, zakaj vaščani ne vozijo odpadkov 
na smetišče, ki ga imajo tu pred nosom, temveč 
odlagajo odpadke na divja odlagališča." 

Janez Turk, kmetovalec iz Roj pri 
Šentjerneju: "Pri nas se ukvarjamo s 
kmetijstvom in pri tej dejavnosti pomeni 
narava vse, zato pazimo, da je ne uniču
jemo preveč. Njive gnojimo predvsem s 
hlevskim gnojem, umetnega dodajamo le 
po potrebi. Tudi škropimo v najmanjših 
možnih količinah, saj morajo biti pridelki 
zdravi, prav tako narava. Menim, da kme
tje še najmanj uničujemo naravo, saj vsi 
odpadki krožijo. Mnogo bolj pa je vprašlji
vo onesnaževanje tovarn, kjer dosti delajo 
za zaprtimi vrati." 

Cerjak Franc, delavec iz Bistrice ob Sotli - " Dan Zemlje je dan, ko bi 
se morali vsi spomniti, da zemlja kot planet preživlja težke čase. Vse okrog 
nas je zelo onesnaženo, zemlja, voda, bivalno okolje, zrak... Veliko lahko 
naredimo mali ljudje, vendar mnogo premalo, da bi rešili planet. To morajo 
spoznati tudi veliki onesnaževalci in ustvariti tako tehnologijo, ki bo človeku 
in planetu Zemlji bolj prijazna. Mislim, da je namen tega dne svarilo in opomin 
vsem nam. 

e Tel.: 0608/62-905,62-906 
Cesta svobode 37, Brežice 

Xbuna d.o.o. 

Brežiški sejem obrti in podjetništva 
Zamudniki 

se še lahke pr i jav i jo 
Brežice, aprila ~ Izvršilni in nadzorni odbor Obrtne zbornice 

Brežice je na zadnji redni seji razpravljal o orga nizac iji Brežiške
ga sejma obrti in podjetništva, ki bo od 10. do 14« maja v 
montažnih halah, postavljenih v obrtni cont ob obvoznici Breži-
ce-Krško. 

Sprejeli so že 110 prijav za razstavno-prodajne prostore in podali 
mnogo informacij Zamudnike obveščajo, da se kljub zamudi Z 
rokom še lahko prijavijo Brežiška zbornica je dovzetna za dodatne 
predloge, spremembe m je nekaj razpoložljivega razstavenag pro
stora še rezervirala. 

Razprava je tekla tudi o Posavskih športnih igrah obrtnikov in 
zaposlenih v zasebnem sektorju, ki jih v letošnjem letu ponovno 
organizira Obrtna Zbornica Stezice. Športne igre bodo 13. maja kot 
obsejemska prireditev Brežiškega sejma obrti in podjetništva. (Gatex) 
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Tiskovna konferenca podjetja Lisca 

V letu 1994 uspešno 
poslovali 

Podatki zaključnega računa za minulo leto kažejo 
zavidljiv poslovni uspeh. Bodo ambicije v letu 1995 

dosežene in uresničene? 

Sevnica, 14. aprila - Direktor 
Lisce Vili Glas je je uvodoma po
vedal, da se je v primerjavi z 
letom 1993 realizacija podjetja 
vrednostno povečala za 22 od
stotkov, izraženo v tolarjih, temu 
primeren je tudi čisti dobiček iz 
poslovanja, ki se je v primerjavi 
s predhodnim letom bistveno 
povečal. V letu 1995 naj bi v po
djetju dosegli ali celo presegli 

;ate mmuleaa leta 
besedah Vilija Gl; o besedah Vilija Glasa je bil 

fizični obseg proizvodnje dose
žen v okviru plana, spremenjena 
struktura prodaje po trgih in tipih 
poslov pa je prispevala k vred
nostnemu povečanju realizacije. 
Ta bi lahko bila še večja, če ne 
bi bilo tako transparentnega raz
koraka med tečajno politiko in 
inflacijo, zaradi katerega so tudi 
v Lisci zelo prizadeti. Svoje proi
zvode prodajo večinoma na tujih 
trgih (Italija, Francija, Nemčija, 
Hrvaška, Avstrija), prodaja na 
slovenskem trgu pa je predstav
ljala 28,1 odstotka celotne neto 
realizacije. 

Podjetje je v preteklem letu 
svoje poslovanje financiralo pre
težno z lastnimi sredstvi, skoraj 
v celoti odplačalo najete kredite 
in tako bistveno zmanjšalo tuje 
vire financiranja. Več kot 150 mi
lijonov tolarjev so vložili v poso

dobitev opreme, nakup novih 
strojev, računalniške opreme za 
spremljanje proizvodnje in osta
le opreme. Vrednost premože
nja so ohran ili in zagotovili tudi 
celotno revalorizacijo. 

V letu 1995 bodo ohranili po
djetniški sistem v dosedanjem 
okviru in z več lastnega znanja, 
izboljšali kakovost dela in pe
strost ponudbe na trgu. Pri nač^ 
rtnuanhi 73 
števali, da tečaj marke ne bo sle
dil tolarski inflaciji in da morajo 
zaradi tega razkoraka, če želijo 
doseči približno iste rezultate 
kot preteklo leto, prodati več iz
delkov in po višjih cenah, kar 
nikakor ni enostavno. 

Z uresničitvijo prodajnih in 
proizvodnih ciljev se bo povečal 
čisti prihodek od prodaje za 21 
odstotkov, kar pomeni ob upo
števanju 15-odstotne inflacije 
realno porast realizacije. Kot 
rdeča nit je v letošnje cilje vtkana 
uveljavitev celostne podobe Lis
ce z novim logotipom in njen 
prodor na globalni trg. 

Ob koncu tiskovne konferen
ce je o rezultatih lastninjenja po
djetja spregovoril Franc Ernestl, 
o poteku izobraževalnih progra
mov, ki jih uspešno uvajajo za 
večino zaposlenih, pa Lado Mo-
čivnik. (dama) 

Ob kofetku 

VOJKO POGACAR: 

Z likovnim svetom Vojka Po-
gačarja smo se Posavci po
novno srečali ob razstavi Poe
tika ego transformacij, ki jo je 
postavil v Posavskem muzeju 

v Brežicah. Razkril nam je ne
kaj malega o sebi: 

"Izviram iz teh krajev, mladost 
sem preživel v Krškem in Breži
cah. V gimnazijskem obdobju 
sem se ukvarjal z glasbo - v za
sedbi Mobilis in mobili. To je bilo 
družabno obdobje. Mislim, da 
smo pripomogli k splošni glas
beni klimi - glasbena mladinska 
kultura se je v tem koncu zelo 
razvila. Čutim se udeleženca te 
dediščine in del tega prostora. 

Svojih korenin ne morem za
nemariti; ljudje smo statična bi
tja, kot drevesa. Sem pa zelo 
mobilen: nekaj časa sem preži
vel tudi v Parizu. Ker sem veliko 
potoval, sem dobil do tega oko
lja drugačen odnos: Slovenijo v 

celoti jemljem kot mini svet, raj
ski prostor na zemlji. Tu ni kake
ga silnega interesa za kulturo; 
ljudje bolj popolno živijo in nima
jo potrebe po tem. V Parizu pa 
ni težko preživeti kot slikar. V 
našem okolju je umetnikovanje 
precej manj pomembno, zato je 
težje ohranjati kontinuiteto delo
vanja. Bistvo življenja je širina. 
Ponosen sem, da izviram iz tega 
okolja. Iz njega črpam in se mo
ram sem vračati. To je dajanje 
in jemanje. 

V Parizu je vse v okviru člove
ških dimenzij - središčni del me
sta lahko prepešačiš. Jaz sem 
vanj vstopil skozi zadnja vrata. 
Spoznal sem slikarsko življenje 
iz ozadja, od spodaj. Tam vlada 

stimulativno in pozitivno vzdu
šje; drug drugemu privoščijo us
peh - vedo, da je dobrih veliko, 
izbrani pa so samo nekateri. Us
peh v tržnem smislu ni merilo. 
Da nekdo pride v objektiv tistih, 
ki imajo denar, je svet slučajno
sti in okoliščin. Moje globoko 
prepričanje je, da je to, kar de
lam, smiselno, ne glede na to, 
kako ocenjuje okolica. Pomem
bno je tudi spoznanje, da je živ
ljenje niz kriz. Preraščanje kri
znih stanj se pri nas odvija poča
si, v Parizu pa hitreje napreduje. 
Zame je značilno, da tam z iz
redno lahkoto ustvarjam. Kar tu 
zbiram, tam izbruham. Redno 
sem hodil po dva, tri mesece v 
Pariz. To bom nadaljeval, ker se 

mi zdi, da je dobro imeti distan-
co do samega sebe in do svoje
ga okolja. Prišel sem tudi do glo
bokega spoznanja enakovred
nosti. To je treba doživeti; daje 
uravnovešenost in distanco do 
sebe in je dobro izhodišče. Vpliv 
Pariza je tudi to, da sem s svoje 
vizitke zbrisal naslov akadem
skega slikarja. Razvito okolje 
priznava le dobro ali slabo. Po
membno je, kaj sem kot človek 
in kaj kot človek sporočam. Ni 
zunanjih formul. Vendar te tam 
peklensko vzdušje sili v ozko 
identifikacijo. 

Slikarski rezultati so posledica 
notranjega doživljanja, materiali-
zacija notranjih idej. Bistveno se 
dogaja v meni. Na platnu so na

risane samo sledi tega doživlja
nja. Gledalec ima veliko možno
sti, da kot detektiv ugotavlja, kaj 
se je v avtorju dogajalo. Slika je 
samo dokument, preseženo sta
nje. Je samostojno bitje s svojim 
življenjem, na katerega nimam 
več vpliva. Pomembna je faza 
delovanja. Ljudje slike razumejo 
drugače kot jaz: so kot ogledala; 
vračajo, kolikor vanje vložiš. 
Kdor si bo vzel več časa, mu 
bodo več vrnile. Vanje vgrajujem 
več nivojev - vsebin, ki se hkrati 
izključujejo. Ker jih vgrajujem 
počasi, se tudi postopama raz
krivajo. Slika je kot knjiga; več
krat ko jo preberemo, več vemo 
o njej. Je knjiga, ki jo lahko be
remo, kjer koli začnemo, (nic) 


